

ကန့်သတ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး

ပုသိမ်ခရိုင်

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

ပုသိမ်မြို့နယ်

၂၀၂၂ခုနှစ်၊ ဧပြီလမှ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မတ်လအထိ

ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မတ်လ(၃၁)ရက်

ကန့်သတ်

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	မြေပုံ		
	အခန်း(၁) နိဒါန်း နှင့် ဒေသသမိုင်း		
၁။	နိဒါန်း	၁	၂
၂။	ဒေသသမိုင်းအကျဉ်း	၂	၃
	အခန်း(၂) ပထဝီဝင်အနေအထား		
၃။	တည်နေရာနှင့် အကျယ်အဝန်း	၃	၄
၄။	နယ်နိမိတ်	၄	
၅။	မြေမျက်နှာသွင်ပြင်	၅	
၆။	ရေဆင်း	၅	၆
၇။	ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက်အမြင့်	၆	
	အခန်း(၃) ရာသီဥတုနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်		
၈။	ရာသီဥတု	၇	
၉။	သဘာဝပေါက်ပင်	၇	၈
၁၀။	တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ	၈	
၁၁။	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်လက်ရှိအခြေအနေ	၈	
၁၂။	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ	၈	
၁၃။	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်မှု	၉	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	<b>အခန်း(၄)</b> <b>လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ</b>		
၁၄။	နေထိုင်သည့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ	၁၀	
၁၅။	အိမ်ခြေ ၊ အိမ်ထောင်စုနှင့်လူဦးရေ (က)အိမ်ခြေ/အိမ်ထောင်စု (ခ)လူဦးရေ	၁၁	
၁၆။	လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့် ကျား/မ အချိုး (က)လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျား/မ အချိုး (ခ)မွေးဖွား၊သေဆုံး၊ပြောင်းဝင်၊ပြောင်းထွက်လူဦးရေ	၁၂	
၁၇။	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	၁၃	
၁၈။	နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်မှု	၁၄	
	<b>အခန်း(၅)</b> <b>အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ</b>		
၁၉။	အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေ ဖွဲ့စည်းမှု	၁၅	
၂၀။	ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ (က)မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင်စာရင်း (ခ) ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေ (ဂ) နိုင်ငံရေးပါတီများ (ဃ)ရွေးချယ်ခံရသောလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ	၁၅	၁၈
	<b>အခန်း(၆)</b> <b>စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ</b>		
၂၁။	စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်	၁၉	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၂၂။	မြေအသုံးချမှု	၂၀	၂၁
၂၃။	ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့်ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ (က) အစိုးရဆည်များ (ခ) ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဆည်များ (ဂ) မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ (ဃ) တာဝန်များ/ရေထိန်းတံခါးများ	၂၁	
၂၄။	စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း (က) အဓိကသီးနှံ(၁၀)မျိုး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု (ခ) နှစ်ရှည်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေ (ဂ) အခြားဈေးကွက်ဝင်သီးနှံများစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု (ဃ)လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ သုံးစွဲမှုအခြေအနေ (င) လယ်ယာသုံးထယ်၊ထွန်နှင့်ကျွဲ၊နွားကောင်ရေ (စ) ဒေသတွင်းဆန်ပူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း (ဆ)ဒေသတွင်းဆီပူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း	၂၂	၂၆
၂၅။	မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း (က) မွေးမြူရေးဇုန်များ (ခ) မြို့နယ်မွေးမြူရေး(ကောင်ရေ) (ဂ) မြို့နယ်အသားထုတ်လုပ်မှု(ပိဿာ) (ဃ) မြို့နယ်ကြက်/ဘဲ/ငှက်ထုတ်လုပ်မှု(လုံး) (င) နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု (စ) မြို့နယ်ငါးပုစွန်မွေးမြူမှုအခြေအနေ (ဆ) ရေချို၊ ရေငန်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းမှ အသားထုတ်လုပ်မှု	၂၇	၂၉

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၂၆။	စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း (က) စက်မှုဇုန်များ (ခ) မြို့နယ်ရှိစက်ရုံများ (ဂ) မြို့နယ်ရှိအလုပ်ရုံများ (ဃ) အိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ	၃၀	၃၇
၂၇။	သစ်တောလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ (က) သစ်တောများ (ခ) စီးပွားဖြစ်သစ်တောစိုက်ခင်း (ဂ) သစ်ထုတ်လုပ်မှု (ဃ) သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ	၃၈	၄၁
၂၈။	တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း (က) ဓာတ်သတ္တုတူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု (ခ) ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု	၄၁	
၂၉။	စွမ်းအင်နှင့်လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ (က) ဓာတ်ဆီ/ဒီဇယ် အရောင်းဆိုင်များ (ခ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်များ	၄၂	၄၅
၃၀။	ပို့ဆောင်ရေးနှင့်လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း (က) လေကြောင်းလမ်း (ခ) ရေကြောင်းလမ်း (ဂ) ရထားလမ်းနှင့်ဘူတာရုံများ (ဃ) ကားဂိတ်များ	၄၆	၅၆

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၃၁။	လမ်းဦးစီးဌာနနှင့်တံတားဦးစီးဌာနမှဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ (က) ကားလမ်းများ (ခ) မြို့နယ်ချင်းဆက်လမ်းများ (ဂ) တံတားများ (ဃ) လမ်း၊ တံတားသုံးစက်ကိရိယာများ (င) လမ်း၊ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံသည့်လုပ်ငန်း	၅၇	၆၄
၃၂။	ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း (က) ဟိုတယ်၊ မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း ( ဂ ) ကမ်းခြေ/ အပန်းဖြေနေရာ	၆၅	၆၉
၃၃။	သမဝါယမအသင်းများ	၆၉	
၃၄။	စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အဦများ (က) ကုမ္ပဏီ၊ ကုန်စည်ဒိုင်၊ ပွဲရုံ၊ ဈေးနှင့်ကုန်တိုက်များ ( ခ ) ဘဏ်များ ( ဂ ) စတိုးဆိုင်နှင့်အရောင်းဆိုင်များ	၇၀	၇၄
၃၅။	စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ (က) ဈေးလုပ်ငန်း ( ခ ) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း ( ဂ ) သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း (ဃ) လမ်း၊ တံတားလုပ်ငန်း	၇၅	၇၉
၃၆။	ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများ (က) ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် တေးသံသွင်း၊ ဗွီဒီယို (ခ) မီဒီယာလုပ်ငန်းများ	၈၀	၈၁

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၃၇။	ပြည်တွင်းအသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး	၈၂	
၃၈။	လူတစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ	၈၃	
၃၉။	အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းလုပ်ငန်းအလိုက်အလုပ်လုပ်သူဦးရေ	၈၃	၈၄
၄၀။	အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ	၈၅	
	<b>အခန်း(၇)</b> <b>လူမှုရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ</b>		
၄၁။	ပညာရေးကဏ္ဍ (က) အဆင့်မြင့်ပညာ (ခ) အခြေခံပညာ (ဂ) မူလတန်းကြိုကျောင်း (ဃ) ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း (င) ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအပ်နှံမှု (စ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်မှု (ဆ) စာတတ်မြောက်မှု ရာခိုင်နှုန်း (ဇ) သင်ကြားမှု သင်ယူမှုအထောက်အကူပြုစာသင်ခန်းများဖွင့်လှစ်နိုင်မှု (ဈ) စာကြည့်တိုက်များဖွင့်လှစ်နိုင်မှု	၈၆	၉၈
၄၂။	ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ (က) ဆေးရုံများ (ခ) ဆေးပေးခန်းများ (ဂ) ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန/ဌာနခွဲ (ဃ) ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု	၉၉	၁၀၈

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	(င) ဒေသတွင်း အများဆုံးဖြစ်တတ်သောရောဂါများ (စ) HIV/ AIDS-ရောဂါ ဖြစ်ပွား/ သေဆုံးဦးရေ (ဆ) ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အညွှန်းကိန်းများ		
၄၃။	လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ (က) INGO (ခ) NGO (ဦးရေ) (ဂ) အသင်းအဖွဲ့များ	၁၀၉	၁၁၁
၄၄။	အားကစားနှင့်ပျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ	၁၁၂	
	<b>အခန်း(၈)</b> ဘာသာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၄၅။	ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာအဆောက်အဦများနှင့်သာသနာဝင် ပုဂ္ဂိုလ်များ (က) သာသနိကအဆောက်အဦများ (ခ) ရဟန်းသံဃာနှင့်သီလရှင်များ (ဂ) ထင်ရှားသည့်ဘုရား၊စေတီ၊ပုထိုးများ (ဃ) ထင်ရှားသည့်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ	၁၁၂	၁၁၇
၄၆။	အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများ	၁၁၈	
၄၇။	သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသောအဆောက်အဦနှင့်နေရာများ	၁၁၈	၁၁၉
	<b>အခန်း(၉)</b> ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၄၈။	ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေ (က) ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်းများ	၁၁၉	၁၂၁



စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	(ခ) အစိုးရနှင့်ပြည်သူ့ဆောင်ရွက်သည့်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ		
၄၉။	မြို့ပြစီမံကိန်း(TownPlan)နှစ်(၃၀)အတွက်မြေအသုံးချမှုဆိုင်ရာလျာထားမှု	၁၂၁	
	အခန်း(၁၀) အထွေထွေ		
၅၀။	အခြားတင်ပြလိုသောအချက်များ	၁၂၂	
၅၁။	နိဂုံး	၁၂၂	

# ပုသိမ်မြို့နယ်ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

## အခန်း(၁)

### နိဒါန်းနှင့်ဒေသသမိုင်း

#### နိဒါန်း

၁။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသည် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိဌာနတစ်ခုဖြစ်ပြီး တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေး၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏မူဝါဒများ အကောင်အထည်ဖော်ရေး၊ ကောင်းမွန်သော အုပ်ချုပ်ရေးစနစ်ဖော်ဆောင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ဗဟိုပြု ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရေးဟူသော ရည်မှန်းချက်တာဝန်များကို အောင်မြင်အောင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြသည့် အဆင့်ဆင့်သောအရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများသည်ရုံးချုပ်အဆင့်မှအောက်ခြေ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စုအဆင့်အထိ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးအသီးသီးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြရပြီး နိုင်ငံတော်အုပ်ချုပ်ရေးယန္တရားချောမွေ့စွာ လည်ပတ်ရေးတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဝန်ကြီးဌာန၏ ရည်မှန်းချက်တာဝန်များ၊ အခြားဝန်ကြီးဌာနမှ ပေးအပ်သော တာဝန်များနှင့် ဒေသဆိုင်ရာအစိုးရအဖွဲ့များမှပေးအပ်သောလုပ်ငန်းတာဝန်များကိုကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်နေကြရသည်ဖြစ်ရာ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ ပြုစုထားရှိခြင်းသည် များစွာအရေးပါလာပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များပြုစုခြင်းဖြင့် မိမိတို့၏လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရာတွင်အထောက်အကူပြုသကဲ့သို့ အကြီးအကဲများနယ်မြေသို့ ကွင်းဆင်းရာတွင် နယ်မြေ၏အချက်အလက်များကို လွယ်ကူစွာသိရှိနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ဤစာအုပ်သည် ပုသိမ်မြို့နယ်၏ ဒေသဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ (၂၀၂၂ခုနှစ်၊ ဧပြီလမှ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မတ်လကုန်ထိ အခြေအနေ ) ကို သက်ဆိုင်ရာ ဌာန

အသီးသီးမှပေးပို့သော ကိန်းဂဏန်းများနှင့်အညီ ပြုစု တင်ပြထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

**ဒေသသမိုင်း**

၂။ ပုသိမ်မြို့နယ်သည် နှစ်ပေါင်းများစွာ သက်ရှည်ကြာခဲ့၍ အမည် များစွာဖြင့်ခေါ်လာခဲ့ပြီးမှ ယခုတိုင်ပုသိမ်ဟု ခေါ်တွင်နေပါသည်။ သီရိဓမ္မာ သောကမင်းကြီးလက်ထက်ဖြစ်သော သာသနာသက္ကရာဇ် (၂၁၈)ခုနှစ်ခန့် ဆီက သဉ္စဝနာဂရဟု ခေါ်တွင်ခဲ့သည်။ ၎င်းနောက်ကုသိမဟု ခေါ်တွင်ပြန် သည်။ ပုသိမ်မြို့ ကျက်သရေဆောင် ရွှေမုဋ္ဌောဘုရားကြီးသည် သီရိဓမ္မာ သောကမင်းကြီး၏ ကောင်းမှုစေတီတစ်ဆူ ဖြစ်ခဲ့လေသည်။ နောင်အခါ အလောင်းစည်သူမင်း စသည်တို့မှအဆက်ဆက် မွမ်းမံခဲ့လေသည်။

ပုသိမ်မြို့အမည်ခေါ်တွင်ပုံအကြောင်းအရာမှ သက္ကရာဇ် ၅၂၃ ခုနှစ်၌ ပုဂံပြည် မင်းယဉ်နရသိင်္ခဘုရင် လက်ထက် ရန်ဘက်ဖြစ်သော ဗဋိက္ခရား ကုလားမင်းနှင့် စစ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်၍ ထိုမင်း၏အလံဦးကင်းဖျား (ဝါ)စစ်ဦးကျ သောအခါ မူလကုသိလမရဋ္ဌမြို့တပ်အဖြစ် ဘုရင်ခံအုပ်စိုးစေ၍ အခိုင်အလုံ တည်စေသောအခါ မူလကုသိလမရဋ္ဌအမည်သည် လောကုတ္တရာ အမည်ဖြစ် နေသည်။ စစ်ရေးပြိုင်မည့်အခါတွင် အရေးပါသော ခံတပ်မြို့၏အမည်ကို လောကီရေးအရ အကျိုးပြုနိုင်အောင် အမည်ပြောင်းစေသည်။ ထိုအခါပညာ ရှိများနှင့် ဗေဒင်၊ ကျမ်းကြီး၊ ကျမ်းခိုင်အမျိုးမျိုးတို့ဖြင့် ညှိနှိုင်း၍ ကုသိမသည် ကုသိမ်ဖြစ်လျှင် ကနှင့်သသည် သောကဓါတ်ကျနေသဖြင့် ရန်ဂြိုဟ်ဖြစ်နေ သည်။ ထို့ကြောင့် က မှ ပ သို့ ပြောင်းလျှင် ပ နှင့် သမှာ မိတ်ဓါတ်ဖြစ်သဖြင့် ကုသိမ် မှ ပုသိမ်သို့ ပြင်ဆင်ခေါ်ဝေါ်ရန် မော်ကွန်းစိုက်ထူထားကြောင်း ရှေးဟောင်းစာပေတိုက် စာရင်းစစ်တမ်းတွင် မှတ်သားထားသည်ကိုတွေ့ရ ပေသည်။ ထို့ကြောင့် ရှေးဟောင်းမှတ်တမ်းများတွင် (သောနှင့် တြိန်ပဉ္စမိန်

ပုသိမ်တည်သောနှစ်)ဟူ၍ မြန်မာသက္ကရာဇ် ၅၃၆ခုနှစ်မှစ၍ “ပုသိမ်” ဟုခေါ်ကြောင်း တွေ့ရပေသည်။

နောင်အခါ ပုသိမ်မြို့ကို စိုးစံသောကုလားပသီမင်းကိုအစွဲပြု၍ (ပသီ) မြို့ဟု သမုတ်ကြပြန်သည်။ ပုသိမ်တွင် ကုလားများ( ၁၂ )နှစ် အုပ်ချုပ်ခဲ့ပြီး၊ သက္ကရာဇ် ၅၉၅သို့ရောက်သောအခါ တလိုင်းမင်းသား ဂဏ္ဍဘာညီနောင်တို့ ကုလားမင်းသားကို လုပ်ကြံပြီး၊ ပသီမှ ပုသိမ်သို့ ပြန်၍ခေါ်စေပြန်သည်။

သက္ကရာဇ်( ၆၀၀ )ကျော်သို့ အရောက်တွင်သမုဒ္ဒဃောသနှင့် ဥမ္မာဒန္တိမိဖုရားတို့ စိုးစိုးအုပ်ချုပ်မင်းလုပ်ကြရာ ပုသိမ်မြို့သည် အလွန်စည်ပင်ပြန့်ပြောလှသဖြင့် နဂရပေပုလ္လ ( စည်ပင်ပြောမြို့ ) ဟုခေါ်တွင်သည်။ အမည်အမျိုးမျိုး ခေါ်တွင်ခဲ့သော်လည်း သမုဒ္ဒဃောသနှင့်ဥမ္မဒန္တိ မိဖုရားတို့ ကွယ်လွန်ပြီးနောက်“ပုသိမ်မြို့”အမည်သာထင်ရှား၍ယခုတိုင်ခေါ်ဝေါ်အသုံးပြုကြလေသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်ကို ပြည်ထဲရေးနှင့် သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ၆.၈.၁၉၉၀ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ၃၁.၃.၁၉၉၅ နှင့် ၁၉.၂.၁၉၉၆ခုနှစ် ရက်စွဲပါအမိန့် ကြော်ငြာစာများဖြင့် ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။

**အခန်း(၂)**

**ပထဝီဝင် အနေအထား**

**တည်နေရာအကျယ်အဝန်း**

၃။ ပုသိမ်မြို့နယ်သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ တောင်ပိုင်းတွင် တည်ရှိ၍ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်ခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်တစ်မြို့နယ်ဖြစ်ပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်ကို ပုသိမ်မြို့နယ်၊ ချောင်းသာမြို့၊ ငွေဆောင်မြို့နှင့် ရွှေသောင်ယံမြို့များဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်သည် မြောက်လတ္တီတွဒ် ၁၆ဒီဂရီ ၁၇မိနစ် ၁၀လက်မမှ ၁၇ဒီဂရီ ၁၀မိနစ် ၄၆လက်မ အတွင်း အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၄ဒီဂရီ ၄၅မိနစ် ၅၆လက်မမှ ၉၄ဒီဂရီ ၂၂မိနစ်

၁၄လက်မအတွင်း တည်ရှိပြီး ပုသိမ်မြို့နယ်နှင့် မြို့တို့၏ ဧရိယာစတုရန်းမိုင် မှာအောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့	ဧရိယာ စတုရန်းမိုင်	မြို့ (ရပ်ကွက်)	ဧရိယာ စတုရန်းမိုင်
၁	ပုသိမ်		၂၃၅.၇၅		
၂		ချောင်းသာ	၂၅.၃၅		
၃		ငွေဆောင်	၂၃၀.၆၂		
၄		ရွှေသောင်ယံ	၁၅၃.၁၆		
၅				ပုသိမ်	၉.၇၉
၆				ချောင်းသာ	၅.၄၅
၇				ငွေဆောင်	၃.၆၅
၈				ရွှေသောင်ယံ	၁.၄၈
မြို့နယ်ချုပ်			၆၄၄.၈၈		၂၀.၃၇

**နယ်နိမိတ်**

၄။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ အရှေ့ဘက်တွင် သာပေါင်းမြို့နယ်နှင့် ကန်ကြီးထောင့်မြို့နယ်တို့နှင့် ထိစပ်လျက်ရှိပြီး အနောက်ဘက်တွင် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်၊ တောင်ဘက်တွင် ငပုတောမြို့နယ်၊ မြောက်ဘက်တွင်ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ဝှမြို့နယ်နှင့် နယ်နိမိတ် ထိစပ်လျက်ရှိပါသည်။

### မြေမျက်နှာသွင်ပြင်

၅။ ပုသိမ်မြို့နယ်ကို ဧရာဝတီမြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသနှင့် ရခိုင်ရိုးမအဆက် တောင်ပေါ်ဒေသ၊ ပင်လယ်ကမ်းခြေဒေသဟူ၍ ခွဲခြားနိုင်ပါသည်။ မြို့နယ် အကျယ်အဝန်း၏ (၇၅)ရာခိုင်နှုန်းမှာ မြေပြန့်ဖြစ်ပြီး မြို့နယ်၏ အနောက်ဘက် (၂၅)ရာခိုင်နှုန်းသည် အနောက်ရိုးမတောင်တန်း တည်ရှိပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်းတွင် ထင်ရှားသည့်မြစ်( ၃ )ခုနှင့်ချောင်း ( ၃၃ ) ခုရှိပြီး မြစ်ချောင်းပေါများလျက်ရှိပါသည်။ ငဝန်မြစ်( သို့မဟုတ် ) ပုသိမ်မြစ်၏ နောက်ဘက်ကမ်းမှ (၁၂)မိုင်ခန့်အကွာတွင် အနောက်ရိုးမ၏ တောင်စွယ်၊ တောင်ကုန်း၊ တောင်တန်းများတည်ရှိပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင် ကျွန်းပေါင်း (၈)ကျွန်းရှိပြီး လူနေကျွန်း(၁)ကျွန်း၊ လူမနေကျွန်း (၇)ကျွန်း ရှိပါသည်။ ထင်ရှားသောကျွန်းများမှာ ချောင်းသာမြို့တွင် အောင်မင်္ဂလာကျွန်း၊ သဲဖြူကျွန်း နှင့် ငွေဆောင်မြို့တွင် ချစ်သူများကျွန်း တို့ဖြစ်ပါသည်။

### ရေဆင်း

၆။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်း ထင်ရှားသောမြစ် (၃)မြစ်တည်ရှိပြီး ၎င်းတို့ မှာ ငဝန်မြစ်( သို့ )ပုသိမ်မြစ်၊ သံတွဲမြစ်နှင့် ဖရဲမြစ်တို့ဖြစ်ကြပါသည်။ ငဝန်မြစ်သည် မြောက်ဘက်ဒါးကမြစ်မှ စီးဆင်းလာရာ တောင်ဘက် ဝှေးကုန်းရွာ သို့စီးဆင်းပြီး သံတွဲမြစ်၊ ဖရဲမြစ်တို့နှင့်ပေါင်းဆုံပြီး ငပုတောမြို့နယ်အတွင်း သို့ဖြတ်သန်းသွားပါသည်။ အရှည်မှာ(၂၂)မိုင်ရှည်လျားပါသည်။ သံတွဲမြစ် သည်ဝှေးကုန်းရွာမှ သလပ်ခွာကျေးရွာသို့ စီးဆင်းပြီး အရှည်မိုင်မှာ (၁၆၁) မိုင်ရှည်လျားပါသည်။ ဖရဲမြစ်သည် ပန်းပင်ဆိပ်ရွာမှ သစ်ပုတ်ကုန်းရွာသို့ စီးဆင်းပြီး(၁၄)မိုင် ရှည်လျားပါသည်။ ချောင်းပေါင်း(၃၃)ချောင်းရှိသည့်

အနက်ထင်ရှားသည့်ချောင်းများမှာ ငွေဆောင်မြို့ အတွင်းရှိ သဇင်ချောင်း၊  
ရေသိုးချောင်း၊ ဘူးကွဲချောင်းနှင့်ရှောက်ချောင်းတို့ဖြစ်ပြီး ချောင်းသာမြို့တွင်  
ဥတိုချောင်းတို့ဖြစ်ကြပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်းတွင် ဦးတိုချောင်း၊  
တာကိုင်းချောင်းနှင့် ကျောက်ချောင်းကြီးချောင်းများ ဖြစ်ကြပါသည်။  
ကမ်းရိုးတန်းသွားသင်္ဘောများ၊ ရေယာဉ်ကြီးများ ရာသီမရွေး၊ အချိန်မရွေး  
ခုတ်မောင်းသွားလာနိုင်သောမြစ်ချောင်းများဖြစ်ပါသည်။

**ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အမြင့်**

၇။ ပုသိမ်မြို့နယ်သည် ပင်လယ်မြေမျက်နှာပြင်အထက် (၂၇)ပေရှိပြီး  
ရွှေသောင်ယံမြို့သည် ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက် (၁၂)ပေ၊ ငွေဆောင်  
မြို့သည် ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက် (၁၂)ပေအထက်နှင့် ချောင်းသာမြို့  
သည် ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက် (၁၂)ပေတွင်တည်ရှိပါသည်။ ပုသိမ်  
မြို့နယ်အတွင်းရှိ အမြင့်ဆုံးတောင်မှာ ကျားလေးတောင်ဖြစ်ပြီး အမြင့်ပေ  
(၈၀၀)ကျော်ခန့်ရှိပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ အမြင့်ဆုံး အရပ်ဒေသမှာ  
တောင်ဘက်အရပ်ဖြစ်ပြီး အနိမ့်ဆုံးအရပ်ဒေသမှာ မြောက်ဘက်အရပ်ဖြစ်  
ပါသည်။

အခန်း(၃)  
ရာသီဥတုနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်

ရာသီဥတု

၈။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင် ပူအိုက်စွတ်စိုသော ရာသီဥတုရှိပြီး ၊ အမြင့်ဆုံး အပူချိန် ( ၃၇.၅°C )နှင့် အနိမ့်ဆုံးအပူချိန်မှာ ( ၁၄.၈°C ) ဖြစ်ပါသည်။ နှစ်အလိုက် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော မိုးရေချိန်နှင့်အပူချိန်မှာ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	ခုနှစ်	မိုးရေချိန်		အပူချိန်	
		မိုးရွာရက်	စုစုပေါင်း မိုးရေချိန်(လက်မ)	နွေရာသီ( °C )	ဆောင်းရာသီ ( °C )
				အမြင့်ဆုံး	အနိမ့်ဆုံး
၁	၂၀၁၈	၁၁၂	၁၃၅.၄၉	၃၉.၀	၁၄.၅
၂	၂၀၁၉	၁၁၂	၁၁၂.၉	၄၁.၈	၁၃.၅
၃	၂၀၂၀	၁၁၆	၁၀၃.၈၇	၄၀.၆	၁၁.၀
၄	၂၀၂၁	၁၂၆	၁၀၅.၃၄	၃၉.၅	၁၃.၅
၅	၂၀၂၂	၁၂၄	၉၁.၇၉	၄၀.၀	၁၁.၂
၆	၂၀၂၃	၃	၁.၈၉	၃၇.၅	၁၄.၈

သဘာဝပေါက်ပင်များ

၉။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်း ပေါက်ရောက်သည့် သဘာဝပေါက်ပင်များ မှာ ကျွန်း၊ ပျဉ်းကတိုး၊ ကညင်၊ တောင်သရက်၊ ကညောင်း၊ ပိန္နဲဖို၊ မကျီးပွေး၊ သင်္ကန်း၊ ခနိပင်၊ လမုပင်၊ အုန်းပင်၊ ကြက်မောက်၊ ဖက်သန်း၊ မြောက်အုန်း၊ ရုံးပင်၊ တလိုင်းကောင်း၊ ခအောင်း၊ သစ်မြောက်၊ ပျဉ်းမ၊ တမဟုတ်၊ လင်းလွန်း၊ သစ်မဲ၊ သဖန်း၊ ကြိမ်၊ ဝါး၊ မြောက်ချော၊ တောင်ကျီး၊ ဒညင်း၊



ကြက်တူရွေးစာ၊ သစ်ကြပိုး၊ မဒေါ၊ ကနစို၊ သရက်၊ မြောက်ငို၊ တော  
လက်ဖက်၊ တောင်သပြေ၊ ကလော၊ သစ်တို စသည့် အပင်များဖြစ်ပါသည်။  
**တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ**

၁၀။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်းရှိ တွေ့ရှိရသော တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များမှာ  
ဆင်၊ တောဝက်၊ ရေဝက်၊ ဝက်ဝံ၊ ပြောင်၊ တောကျွဲ၊ ဆတ်၊ ဒရယ်၊ ယုန်၊  
သမင်၊တောင်ဆိပ်၊တောဆိပ်၊ ဂျီ၊ တောခွေး၊ ခွေးတူဝက်တူ၊ တောကြောင်၊  
သင်ခွေချပ်၊ ဖွတ်၊ ပဒတ်၊ ကြောင်မင်းနှင့် မျောက်အမျိုးမျိုးစသည်တို့ဖြစ်  
ပါသည်။

**သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်လက်ရှိအခြေအနေ**

၁၁။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်း ကြိုးပြင်သဘာဝသစ်တောများနှင့် ကြိုးဝိုင်း  
သစ်တောများသည် အမြဲစိမ်းသစ်တောအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး မတ်စောက်  
သောတောင်ကုန်း၊ တောင်စောင်းများနှင့် ချောက်များပေါများပါသည်။  
တောနိမ့်၊ တောပျက်နေရာများတွင် ပုဂ္ဂလိကရော်ဘာနှင့် သစ်မာမျိုးစုံ  
စိုက်ခင်းများ တည်ထောင်စိုက်ပျိုးလျက်ရှိပြီး အတော်အသင့် အောင်မြင်  
ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိပါသည်။ သစ်တောဦးစီးဌာနစိုက်ခင်းများလည်း စိုက်ပျိုး  
အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိပါသည်။

**သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ**

၁၂။ ပုသိမ်မြို့နယ်သည် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်း  
များအတွက် ကြိုးဝိုင်းတော(၉၈၅၆၉)ဧက၊ ထိန်းသိမ်းလျက်ရှိပါသည်။  
သစ်တောစိုက်ခင်း တည်ထောင်နိုင်မှုမှာယူကလစ်(၅၀၀)ဧက၊ ကျေးရွာထင်း  
စိုက်ခင်း(၅၀)ဧကဖြစ်ပါသည်။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်နိုင်ခြေ

၁၃။ ပုသိမ်မြို့နယ်သည် ရေကြီးနိုင်သောဒေသ ကမ်းရိုးတမ်းဒေသဖြစ်ပြီး ဆူနာမီ/မုန်တိုင်းကျရောက်နိုင်သောဒေသဖြစ်၍ သဘာဝဘေး အန္တရာယ် ကျရောက်နိုင်ခြေများရှိပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်း မြစ်၏စိုးရိမ်ရေမှတ် ( ၁၁.၄၈ ) ပေ ဖြစ်ပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်မှုမှာ အစီရင်ခံကာလအတွင်း မုန်တိုင်းဘေး (မရှိ)၊ ဆူနာမီဘေး (မရှိ)၊ ရေဘေး(၁)ကြိမ်၊ မီးဘေး(၄)ကြိမ်၊ လေဘေး(၆)ကြိမ် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့ခဲ့ ရပြီးပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	အမျိုးအစား	ဖြစ်ပွားကြိမ်	သေ/ ပျောက် ဦးရေ	အဆောက် အဦး ပျက်စီးမှု	ဆုံးရှုံးမှု တန်ဖိုး (ကျပ်သန်း)
၁	မုန်တိုင်းဘေး	-	-	-	-
၂	ဆူနာမီဘေး	-	-	-	-
၃	ငလျင်ဘေး	-	-	-	-
၄	ရေဘေး	၁	-	၆၃	၉.၃၅
၅	မီးဘေး	၄	-	၇	၇.၂
၆	လေဘေး	၆	-	၂၇	၄၈.၈၂
	<b>စုစုပေါင်း</b>	<b>၁၁</b>	<b>-</b>	<b>၉၇</b>	<b>၆၅.၃၇</b>

အခန်း(၄)

လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

နေထိုင်သည့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ

၁၄။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင်နေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသား လူမျိုးစုများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	လူမျိုး	နေထိုင်သည့် လူဦးရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ ၏ရာခိုင်နှုန်း
၁	ကချင်	၂၁	၃၆၄၃၆၉	၀.၀၀၅
၂	ကယား	-	-	-
၃	ကရင်	၅၂၂၉၀	၃၆၄၃၆၉	၁၄.၃၅
၄	ချင်း	၅၀	၃၆၄၃၆၉	၀.၀၁၃
၅	မွန်	၃၂	၃၆၄၃၆၉	၀.၀၀၈
၆	ဗမာ	၂၈၈၆၅၃	၃၆၄၃၆၉	၇၉.၂၂
၇	ရခိုင်	၉၄၃၂	၃၆၄၃၆၉	၂.၅၈
၈	ရှမ်း	၇၄	၃၆၄၃၆၉	၀.၀၂
၉	ပအိုဝ်း	-	-	-
၁၀	ဓနု	-	-	-
၁၁	တောင်ရိုး	-	-	-
၁၂	ပလောင်	-	-	-
	<b>မြို့နယ်ချုပ်</b>	<b>၃၅၀၅၅၂</b>	<b>၃၆၄၃၆၉</b>	<b>၉၆.၂၀</b>

အိမ်ခြေ၊ အိမ်ထောင်စု၊ လူဦးရေ

၁၅။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ်လကုန်အထိ လူဦးရေမှာအောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) အိမ်ခြေ/အိမ်ထောင်စု

စဉ်	အကြောင်းအရာ	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စု	ရပ်ကွက်	ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ
၁	မြို့နေ	၄၃၁၅၈	၄၇၁၉၀	၂၅	-	-
၂	ကျေးလက်နေ	၄၃၁၇၀	၄၄၃၄၆	-	၅၃	၂၈၅
	စုစုပေါင်း	၈၆၃၂၈	၉၁၅၃၆	၂၅	၅၃	၂၈၅

(ခ) လူဦးရေ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	အသက်(၁၈)နှစ်အထက်			အသက်(၁၈)နှစ်အောက်			စုစုပေါင်း		
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း
၁	မြို့နေ	၆၇၂၁၅	၇၇၉၁၁	၁၄၅၁၂၆	၂၂၅၅၃	၂၂၈၈၁	၄၅၄၃၄	၈၉၇၆၈	၁၀၀၇၉၂	၁၉၀၅၆၀
၂	ကျေးလက်နေ	၅၉၅၅၆	၆၂၈၄၅	၁၂၂၄၀၁	၂၅၉၀၄	၂၅၅၀၄	၅၁၄၀၈	၈၅၄၆၀	၈၈၃၄၉	၁၇၃၈၀၉
	စုစုပေါင်း	၁၂၆၇၇၁	၁၄၀၇၅၆	၂၆၇၅၂၇	၄၈၄၅၇	၄၈၃၈၅	၉၆၈၄၂	၁၇၅၂၂၈	၁၈၉၁၄၁	၃၆၃၃၆၉

လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျားမအချိုး

၁၆။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏၂၀၂၂ခုနှစ်၊ ဧပြီလမှ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မတ်လကုန်အထိ လူဦးရေ တိုးနှုန်းကျား၊ မအချိုးမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့် ကျားမအချိုး

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ယခင်နှစ် လူဦးရေ	ယခုနှစ် လူဦးရေ	တိုးလာ ဦးရေ	တိုး နှုန်း	ကျား/မအချိုး		
						ကျား	မ	အချိုး
၁	ပုသိမ်	၂၈၄၅၉၅	၂၇၈၃၄၂	-၆၂၅၃	-၂.၂၄	-၃၉၅၆	-၂၂၉၇	၁:၀.၅၈
၂	ချောင်းသာ	၂၂၃၇၄	၂၃၃၅၆	၉၈၂	၄.၂၀	၃၂၇	၆၅၅	၁:၂.၀၀
၃	ငွေဆောင်	၃၈၀၂၀	၄၁၅၉၂	၃၅၇၂	၈.၅၈	၁၇၀၈	၁၈၆၄	၁:၁.၀၉
၄	ရွှေသောင် ယံ	၂၁၁၇၁	၂၁၀၇၉	-၉၂	၀.၄၃	-၅	-၈၇	၁:၁၇.၄
မြို့နယ်ချုပ်		၃၆၆၁၆၀	၃၆၄၃၆၉	-၁၇၉၁	၀.၄၉	-၁၉၂၆	၁၃၅	၁:၀.၀၇

(ခ) မွေးဖွား၊သေဆုံး၊ပြောင်းဝင်၊ပြောင်းထွက်လူဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	မူလလူ ဦးရေ	မွေးဖွား ဦးရေ	သေ ဆုံး ဦးရေ	ပြောင်း ဝင် ဦးရေ	ပြောင်းထွက် ဦးရေ	လက်ရှိ လူဦးရေ
၁	ပုသိမ်	၂၇၈၆၈၀	၂၇	၉၀	၀	၂၇၅	၂၇၈၃၄၂
၂	ချောင်းသာ	၂၃၃၅၆	၇	၉	၂	-	၂၃၃၅၆
၃	ငွေဆောင်	၄၁၅၇၃	၂၄	၅	၀	-	၄၁၅၉၂
၄	ရွှေသောင်ယံ	၂၁၀၅၈	၃	၁၂	၄၈	၁၈	၂၁၀၇၉
မြို့နယ်ချုပ်		၃၆၄၆၆၇	၆၁	၁၁၆	၅၀	၂၉၃	၃၆၄၃၆၉

ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ

၁၇။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင် နေထိုင်ကြသူများ၏ ကိုးကွယ်သည့် ဘာသာအလိုက် လူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဗုဒ္ဓဘာသာ	ခရစ်ယာန်	ဟိန္ဒူ	အစ္စလာမ်	နတ်အခြား	စုစုပေါင်း	
၁	ပုသိမ်	၂၄၂၁၅၁	၂၃၀၈၀	၂၂၆၉	၁၀၇၅၁	-	၉၁	၂၇၈၃၄၂
၂	ချောင်းသာ	၂၂၈၇၀	၃၃၃	-	၁၅၃	-	-	၂၃၃၅၆
၃	ငွေဆောင်	၂၈၁၄၉	၁၃၄၀၄	၅	၃၄	-	-	၄၁၅၉၂
၄	ရွှေသောင် ယံ	၁၅၆၅၂	၅၄၂၅	-	၂	-	-	၂၁၀၇၉
	မြို့နယ်ချုပ်	၃၀၈၈၂၂	၄၂၂၄၂	၂၂၇၄	၁၀၉၄၀	-	၉၁	၃၆၄၃၆၉

နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်မှု

၁၈။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်း နိုင်ငံခြားသားများ နေထိုင်သူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည် -

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	နိုင်ငံခြားသားလူမျိုး	နေထိုင်ဦးရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ၏ရာခိုင်နှုန်း
၁	ပုသိမ်	တရုတ်	၁၃၄၂	၃၆၄၃၆၉	၀.၃၆
		အိန္ဒိယ	၂၁၇၂	၃၆၄၃၆၉	၀.၅၉
		ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်	၄၈၉၆	၃၆၄၃၆၉	၁.၃၄
		ပါကစ္စတန်	၁၄၀၂	၃၆၄၃၆၉	၀.၃၈
		အခြား	၃၈၅၉	၃၆၄၃၆၉	၁.၀၅
၂	ချောင်းသာ	အခြား	၁၂၃	၃၆၄၃၆၉	၀.၀၃
၃	ငွေဆောင်	တရုတ်	၁၀	၃၆၄၃၆၉	၀.၀၀၂
		အိန္ဒိယ	၈	၃၆၄၃၆၉	၀.၀၀၂
		ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်	-	-	-
		ပါကစ္စတန်	-	-	-
		အခြား	၃	၃၆၄၃၆၉	၀.၀၀၀၈
၄	ရွှေသောင်ယံ	အခြား	၂	၃၆၄၃၆၉	၀.၀၀၀၅
မြို့နယ်ချုပ်			၁၃၈၁၇	၃၆၄၃၆၉	၃.၇၉

အခန်း(၅)

အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေဖွဲ့စည်းမှု

၁၉။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေဖွဲ့စည်းမှုမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့	ရပ်ကွက်	ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၄	၂၅	၅၃	၂၈၅

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ

၂၀။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များအား အောက်ပါ အတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင်စာရင်း

စဉ်	အမည်	အလုပ်အကိုင်	တာဝန်
၁	ဦးငွေစိုး	ဒုပညာရေးမှူး(ငြိမ်း)	ဥက္ကဋ္ဌ
၂	ဦးဝင်းလွင်	မြို့နယ်ပညာရေးမှူး	အဖွဲ့ဝင်
၃	Dr.တင်ဝင်းအောင်	ကျန်းမာရေး	အဖွဲ့ဝင်
၄	ဦးယောမင်းထွန်း	ထွေ/အုပ်	အဖွဲ့ဝင်
၅	ဦးစိုးမြင့်	မြို့မိမြို့ဖ	အဖွဲ့ဝင်



စဉ်	အမည်	အလုပ်အကိုင်	တာဝန်
၆	ဦးစိုးထွန်း	မြို့မိမြို့ဖ	အဖွဲ့ဝင်
၇	ဦးစိန်ဝင်း	မြို့မိမြို့ဖ	အဖွဲ့ဝင်
၈	ဦးမြင့်ဝင်း	မြို့မိမြို့ဖ	အဖွဲ့ဝင်
၉	ဦးညွန့်စိန်	မြို့မိမြို့ဖ	အဖွဲ့ဝင်
၁၀	ဦးနိုင်ဦးလှိုင်	လဝက	အဖွဲ့ဝင်
၁၁	ဒေါ်မိုးမိုးအောင်	စာရင်းစစ်	အဖွဲ့ဝင်
၁၂	ဒေါ်နုနုရီ	ပြန်/ဆက်	အဖွဲ့ဝင်
၁၃	ဦးကျော်သူရ	စိုက်ပျိုးရေး	အဖွဲ့ဝင်
၁၄	ဦးသက်ဖြိုးအောင်	ဥပဒေ	အဖွဲ့ဝင်
၁၅	ဦးစောဟိန်းဇာအောင်	စည်ပင်	အဖွဲ့ဝင်
၁၆	ဦးတင်မောင်စန်း	ကော်မရှင်	အတွင်းရေးမှူး

မှတ်ချက်။ ပုသိမ်မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင်စာရင်းမှာ ၂၀၂၀ပြည့်နှစ် ရွေးကောက်ပွဲကာလမတိုင်မီ ဖွဲ့စည်းထားသည့်စာရင်းဖြစ်ပြီး အစီရင်ခံကာလအတွင်း ဖွဲ့စည်းထားခြင်းမရှိသေးပါကြောင်း တင်ပြအပ်ပါသည်။

(ခ) ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	မြို့နယ်/ မြို့ လူဦးရေ	ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ		
			ကျား	မ	ပေါင်း
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၂၇၃၂၆၃	၈၅၈၂၆	၉၇၁၃၀	၁၈၂၉၅၆
၂	ချောင်းသာမြို့	၂၀၀၀၃	၆၅၂၂	၆၉၃၁	၁၃၄၅၃
၃	ငွေဆောင်မြို့	၄၁၂၉၃	၆၅၆၄	၆၅၈၇	၁၃၁၅၁
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၂၁၀၇၀	၂၅၄၇	၁၆၆၉	၄၂၁၆
မြို့နယ်ချုပ်		၃၅၅၆၂၉	၁၀၁၄၅၉	၁၁၂၃၁၇	၂၁၃၇၇၆

မှတ်ချက်။ ပုသိမ်မြို့နယ် ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေမှာ ၂၀၂၀ပြည့်နှစ် ရွေးကောက်ပွဲ ကာလမတိုင်မီ စာရင်းဖြစ်ပြီး အစီရင်ခံ ကာလအတွင်း လူဦးရေစာရင်း ပြုစုလျက် ရှိပါကြောင်း တင်ပြအပ်ပါသည်။

(ဂ) နိုင်ငံရေးပါတီများ

စဉ်	ပါတီအမည်	မှတ်ချက်
၁	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	
၂	တိုင်းရင်းသားစည်လုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	
၃	ရခိုင်အမျိုးသားပါတီ	
၄	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	
၅	ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	
၆	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားပြည်သူ့ ပါတီ	
၇	လူ့ဘောင်သစ်ပါတီ	

စဉ်	ပါတီအမည်	မှတ်ချက်
၈	ပြည်သူ့ပါတီ	
၉	ပြည်သူ့အရှေ့ဆောင်ပါတီ	
၁၀	မွန်အမျိုးသမီးပါတီ	
၁၁	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	

မှတ်ချက်။ အထက်ဖော်ပြပါ ပါတီများမှာ လက်ရှိတွင် ပုသိမ်မြို့နယ် အတွင်းတည်ရှိနေသော ပါတီများဖြစ်ပြီး အစီရင်ခံကာလ အတွင်း မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံးတွင် နိုင်ငံရေးပါတီ ဆက်လက်တည်ထောင်ခွင့် လာရောက် လျှောက်ထားခြင်းမရှိသေးပါ။

(ဃ) ရွေးချယ်ခံရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအစီရင်ခံ ကာလအတွင်း ရွေးချယ်ခံရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်များမရှိသေးပါကြောင်းတင်ပြအပ်ပါသည်။

အခန်း(၆)

စီးပွားရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်

စီးပွားရေးဆိုင်ရာခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

၂၁။ ပုသိမ်မြို့နယ်သည် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း တည်ရှိပြီး တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံးစိုက်ရာ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ကောင်းမွန်သောမြို့နယ်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဒေသခံပြည်သူလူထုမှာ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ရေလုပ်ငန်းကို အဓိကလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်သည် ကုန်းလမ်း၊ ရေလမ်းကြောင်းများစုံရာ လမ်းပေါ်တွင် တည်ရှိသဖြင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကောင်းမွန်သောမြို့ဖြစ်ပါသည်။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏အဓိကထွက်ကုန်မှာ ဆန်စပါး၊ ရေလုပ်ငန်းဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် အထက်အညာဒေသသို့ အများဆုံးတင်ပို့ ရောင်းချနိုင်သည့်ဆန်စပါး ဖူလုံပိုလျှံသည့် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ်တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။

## မြေအသုံးချမှု

၂၂။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ မြေအမျိုးအစားအလိုက် အသုံးချထားသည့် ဧက အားအောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြေအမျိုးအစား	ဧရိယာ(ဧက)
၁	အသားတင်စိုက်ပျိုးမြေဧရိယာပေါင်း	၁၃၆၁၄၂
	(က) လယ်မြေဧရိယာ	၉၈၃၆၁
	(ခ) ယာမြေ	-
	(ဂ) ကိုင်း/ကျွန်းမြေ	၂၁
	(ဃ) ဥယျာဉ်မြေ	၃၅၀၁၀
	(င) ခနိမြေ	၂၇၅၀
၂	လှုပ်ထားမြေဧရိယာပေါင်း	၁၅၇၅
	(က) လယ်မြေဧရိယာ	၁၅၇၅
	(ခ) ယာမြေ	-
	(ဂ) ကိုင်း/ကျွန်းမြေ	-
	(ဃ) ဥယျာဉ်မြေ	-
	(င) တောင်ယာမြေ	-
၃	စားကျက်မြေ	၉၂၉၅
၄	စက်မှုလုပ်ငန်းသုံးမြေ	၂၂၂၅
၅	မြို့မြေ	၆၈၄၃
၆	ရွာမြေ	၃၇၇၆
၇	အခြားမြေ	၁၁၄၃၉၅
၈	ကြိုးဝိုင်း/ကြိုးပြင်ကာကွယ်တော ဧရိယာ	၉၈၅၇၄
၉	တောရိုင်း	၁၅၄၃၃
၁၀	မြေရိုင်း	၁၃၉၁

စဉ်	မြေအမျိုးအစား	ဧရိယာ(ဧက)
၁၁	စိုက်ပျိုးခြင်းမပြုနိုင်သောဧရိယာ	၂၃၀၇၂
စုစုပေါင်း		၄၁၂၇၂၁

ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ

၂၃။ ပုသိမ်မြို့နယ်ရှိ ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် ဆည်ရေသောက်ဧရိယာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) အစိုးရဆည်များ

မရှိပါ။

(ခ) ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဆည်များ

မရှိပါ။

(ဂ) မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ

မရှိပါ။

(ဃ) တာဝန်များ/ ရေထိန်းတံခါး

စဉ်	တာဝန်/ရေထိန်းတံခါး			ကာကွယ်သည့် မြစ်/ချောင်း	အကျိုးပြုဧက
	အမည်	အမျိုးအစား	အရှည် (ပေ)		
၁	ငါးအောက်ချောင်း	ကွန်ကရစ်	၄'x၄'= ၁၆ပေါက်	ငါးအောက်ချောင်း	၈၀၀

စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း

၂၄။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) အဓိကသီးနှံ (၁၀)မျိုး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	သီးနှံ အမည်	၂၀၂၂- ၂၀၂၃ လျာထားဧက		၂၀၂၂ -၂၀၂၃ ခုနှစ်			
				စိုက်	ရိတ်	နှုန်း	အထွက် (တင်း)
၁	စပါးပေါင်း	မိုး	၉၁၄၃၆	၉၁၄၃၆	၈၈၁၈၅	၇၇.၄၃	၆၈၂၇၈၁၃
		နွေ	၄၉၂၃၆	၄၉၂၃၆	၄၉၂၃၆	၉၅.၀၀	၄၆၇၇၁၆
၂	မြေပဲ	မိုး	၂၀၇	၂၀၇	၂၀၇	၃၈.၅၈	၇၉၈၅
		ဆောင်း	၇၁	၇၁	၇၁	၄၆.၄၆	၅၈၀၈
၃	နှမ်း	မိုး	၁၀၂	-	-	-	-
		ဆောင်း	၂၆	၂၆	၂၆	၁၁.၇၇	၃၀၆
၄	နေကြာ	ဆောင်း	၂၁	-	-	-	-
၅	မတ်ပဲ	ဆောင်း	၂၁၅၅	-	-	-	-
၆	ပဲတီစိမ်း	မိုး	-	-	-	-	-
		ဆောင်း	၅၆	၅၆	၅၆	၁၄.၄၃	၈၀၈
၇	ပဲစဉ်းငုံ	မိုး	၁၀၉	၁၀၉	၁၀၉	၁၂.၂၁	၁၃၃၁
၈	ဝါ	-	-	-	-	-	-
၉	ကြံ	ဆောင်း	-	-	-	-	-
၁၀	အစေ့ထုတ် ပြောင်း	ဆောင်း	-	-	-	-	-

(ခ) နှစ်ရှည်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေ

စဉ်	သီးနှံအမည်	စိုက်	ရိတ်	နှုန်း	ထွက်
၁	သစ်ဆိမ့်	-	-	-	-
၂	ရာဘာ	၂၀၈၆၁	၁၂၂၆	၅၁၆.၉၈	၆၃၃၈၁၇
၃	ငရုတ်ကောင်း	၄၇၂	၃၂၇	၄၄.၈၂	၁၄၆၅၆
၄	စားကြံ	၁၃၈	၁၃၈	၁၄.၆၃	၂၀၁၉
၅	ကော်ဖီ	-	-	-	-
၆	လက်ဖက်	-	-	-	-
၇	အုန်း	၃၈၆၀	၂၀၆၃	၄၇၄၇	၉၇၉၃၀၆၁
၈	သစ်သီးပင်	၂၆၅၇	၆၇၅	၆၀၉၃	၄၁၁၂၄၈၉
၉	သီဟိုဠ်ပင်	၁၂၃၄၀	၈၇၇၅	၁၈၁.၆၅	၁၅၉၃၉၉၈
	စုစုပေါင်း	၄၀၃၂၈	၂၇၃၈	၁၈၆၅	၅၁၀၅၅၅၀

(ဂ) အခြားဈေးကွက်ဝင်သီးနှံများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	သီးနှံအမည်	စိုက်ဧရိယာ	ရိတ်	နှုန်း	ထွက်
၁	ငှက်ပျော	၅၀၄	၂၉၃	၁၀၉၁	၃၁၉၆၆၃
၂	ကွမ်းသီး	၁၀၅	၅၂	၅၄၃	၂၈၂၃၃
၃	ကွမ်းရွက်	၃၃၄	၂၁၇	၁၁၀၁.၅၃	၂၃၉၀၃၂
	စုစုပေါင်း	၉၄၃	၅၆၂	၁၀၄၄	၅၈၆၉၂၈



(ဃ) လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ သုံးစွဲမှုအခြေအနေ

စဉ်	အစိုးရ							ပုဂ္ဂလိက						
	လယ် ထွန် စက်	လက် ထွန်း ထွန် စက်	အ ခြား ထွန် များ	ရိတ် သိမ်း ချွေ လှေ့ စက်	ရိတ် သိမ်း စက်	ချွေ လှေ့ စက်	ရေ စုပ် စက်	လယ် ထွန် စက်	လက် ထွန်း ထွန် စက်	အ ခြား ထွန် များ	ရိတ် သိမ်း ချွေ လှေ့ စက်	ရိတ် သိမ်း စက်	ချွေ လှေ့ စက်	ရေ စုပ် စက်
၁	၁၂	-	-	၁၅	၂	-	-	၃၂	၂၅၆၈	၈၀	၅၆	၁၉	၈၆၀	၃၈၉၁

(င) လယ်ယာသုံး ထယ်၊ ထွန်နှင့်ကျွဲ/နွားကောင်ရေ

စဉ်	ထယ်	ထွန်	ကျွဲ	နွား
၁	၁၃၉၂၈	၁၃၀၂၈	၄၈၅	၁၀၂၅၁

## ( စ ) ဒေသတွင်း ဆန်ဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရေ တွက်ပုံ	၂၀၂၂-၂၃ လျာထား	၂၀၂၂-၂၃ အမှန်	မှတ် ချက်
၁	လူဦးရေ	ဦး	၃၆၄၃၆၉	၃၆၄၃၆၉	
၂	လူတစ်ဦးတစ်နှစ် စားသုံးမှု	တင်း	၁၃.၅	၁၃.၅	
	-ကျေးလက်နေ	တင်း	၁၇၃၈၀၉	၁၇၃၈၀၉	
	-မြို့နေ	တင်း	၁၉၀၅၆၀	၁၉၀၅၆၀	
၃	ဝမ်းစာလိုအပ်ချက်	တင်း	၄၈၉၃၈၅၅	၄၈၉၃၈၅၅	
၄	စပါးစိုက်ဧကပေါင်း	ဧက	၁၄၀၆၇၂	၁၄၀၇၂၄	
	-အထွက်နှုန်း	တင်း	၈၄.၁၅	၈၅.၂၈	
	-အထွက်တင်း	တင်း	၁၁၈၃၇၉၀၅	၁၂၀၀၀၇၅၆	
၅	လာမည့်နှစ်စပါး စိုက်ဧက	ဧက	၁၄၀၆၇၂	၁၄၀၇၂၄	
၆	ချန်လပ်ရမည့်တင်း	တင်း	၄၉၅၃၇၄၀	၄၇၉၁၂၀	
၇	အသုံးပြုတင်း	တင်း	၅၅၉၇၁၁၅	၅၅၉၇၃၁၉	
၈	ပိုလျှံမှု/လိုအပ်မှု	တင်း	၆၂၄၀၆၉၀	၆၄၀၃၄၃၇	
၉	ဝမ်းစာကျန်ရှိမှု	တင်း	၆၄၃၄၇၅	၈၀၆၁၁၈	
၁၀	ဆန်ဖူလုံမှု	ရာခိုင်နှုန်း	၂၁၁.၅၀	၂၁၄.၄၀	

## (ဆ) ဒေသတွင်းဆီဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	အကြောင်း အရာ	ရေတွက်ပုံ	၂၀၂၂-၂၃ လျာထား	၂၀၂၂-၂၃ အမှန်	မှတ် ချက်
၁	လူဦးရေ	ဦး	၃၆၄၃၆၉	၃၆၄၃၆၉	
၂	လူတစ်ဦးတစ်နှစ် စားသုံးမှု	ပိဿာ	၆	၆	
၃	ဝမ်းစာလိုအပ်ချက်	မက်/ တန်	၃၅၁၂.၃၅	၃၅၁၂.၃၅	
၄	ဆီထွက်ရှိမှု	တင်း	၁၂၁၁၈	၁၈၇၂၄	
၅	အလေအလွင့်နှင့် အခြား	တင်း	၁၂၀၁	၁၆၆၄	
၆	ချန်လှပ်ရမည့်တင်း	ဧက	၃၀၄	၃၆၇	
၇	အသုံးပြုမှု	တင်း	၂၈၇၂	၃၄၁၉	
၈	ပိုလျှံမှု/လိုအပ်မှု	တင်း	၉၂၄၆	၁၅၃၀၅	
၉	ဆီဖူလုံမှု	ရာခိုင်နှုန်း	၀.၉၀	၁.၆၀	

## မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ

၂၅။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေ  
အနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

## (က) မွေးမြူရေးဇုန်များ

မရှိပါ။

( ခ ) မြို့နယ်မွေးမြူရေး(ကောင်ရေ)

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ခုနှစ်	မွေးမြူသည့်အမျိုးအစားနှင့်ကောင်ရေ						
			ကျွဲ	နွား	ဝက်	ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငှက်
၁	ပုသိမ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၃၈၇	၁၄၉၂၄	၂၇၅၀၀	၈၀၂	၅၇၆၁၆၈	၆၄၆၁၉	၁၀၃၇၇၂
၂	ချောင်းသာ	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၂၉၅	၃၉၂	၃၀၈၇	၁၀၈၈	၁၅၇၀၄၃	၁၆၁၆၃	၅၃၇၄
၃	ငွေဆောင်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၂၆၀	၄၆၆၈	၄၄၀၂	၄၃၉	၂၂၁၇၃၅	၂၁၀၂၈	၂၈၇၈၅
၄	ရွှေသောင်ယံ	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၃၁၃	၃၅၅၂	၃၂၁၄	၁၁၈၆	၁၇၂၉၉၄	၁၈၁၀၅	၁၇၄၆၂
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၂၅၅	၂၃၅၃၆	၃၈၂၀၃	၃၅၁၅	၁၁၂၇၉၄၀	၁၁၉၉၁၅	၁၅၅၃၉၃

( ဂ ) မြို့နယ်အသားထုတ်လုပ်မှု (ပိဿာ)

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ခုနှစ်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငှက်
၁	ပုသိမ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	၆၅၀၃၃	၅၂၀၁၁၅	၆၃၃၄	၂၆၆၅၀၈၁	၂၀၇၉၆၁	၁၈၄၃၄
၂	ချောင်းသာ	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	၁၉၆၈၆	၁၈၅၂၄၆	၁၇၅၈	၇၈၃၂၆၄	၇၀၉၅၄	၇၉၈၅
၃	ငွေဆောင်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	၂၂၆၈၈	၁၈၄၃၉၁	၁၈၅၂	၇၆၇၈၄၅	၇၉၈၂၄	၇၄၇၁
၄	ရွှေသောင်ယံ	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	၁၉၉၉၀	၁၈၀၅၂၄	၁၇၆၄	၇၉၄၉၈၁	၇၂၉၃၇	၇၁၉၅
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	၁၂၇၃၉၇	၁၀၇၀၂၇၆	၁၁၇၀၈	၅၀၁၁၁၇၁	၄၃၁၆၇၆	၄၁၀၈၅

## (ဃ) မြို့နယ်ကြက်/ဘဲ/ငုံးဥထုတ်လုပ်မှု (လုံး)

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ခုနှစ်	ကြက်ဥ	ဘဲဥ	ငုံးဥ
၁	ပုသိမ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၃၈၉၈၇၁၅	၂၂၉၄၅၉	၂၅၄၄၈၈၇
၂	ချောင်းသာ	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၃၀၃၅၈၉၁၄	၇၁၂၈၁၄	၇၁၂၉၃၇၂
၃	ငွေဆောင်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၃၆၈၅၄၂၉	၇၀၈၄၂၃	၆၈၄၅၇၃၁
၄	ရွှေသောင်ယံ	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၃၅၅၃၄၉၂	၇၂၀၈၂၂	၇၂၁၅၇၄၂
မြို့နယ်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၀၂၃	၅၁၄၉၆၅၅၀	၄၃၇၁၅၁၈	၂၃၇၃၅၇၃၂

## (င) မြို့နယ်နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ခုနှစ်	နို့စားနွား (ကောင်ရေ)	နို့ထွက်(ပိဿာ)
၁	ပုသိမ်မြို့	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၅၀၃	၁၇၀၈၄၀၁
၂	ချောင်းသာ	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	၂၅၄၃၇၈
၃	ငွေဆောင်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	၂၈၇၅၂၉
၄	ရွှေသောင်ယံ	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	၂၆၀၉၄၂
မြို့နယ်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၀၂၃	၅၀၃	၂၅၁၁၂၅၀

(စ) မြို့နယ်ငါး၊ ပုစွန်မွေးမြူမှု အခြေအနေ

စဉ်	ခုနှစ်	ငါး			ပုစွန်		
		အရေအတွက် (ကန်)	ကေ	ထုတ်လုပ်မှု (ပိဿာ)	အရေအတွက် (ကန်)	ကေ	ထုတ်လုပ်မှု (ပိဿာ)
၁	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၈၀	၆၅၆.၇၀၉	၆၉၂၆၉၀	-	-	-

(ဆ) ရေချိုရေငန်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းမှအသားထုတ်မှု(တန်)

စဉ်	ခုနှစ်	ငါး			ပုစွန်		
		လေလံအရေအတွက်	လုပ်ငန်းအရေအတွက်	ထုတ်လုပ်မှု (တန်)	လေလံအရေအတွက်	လုပ်ငန်းအရေအတွက်	ထုတ်လုပ်မှု (တန်)
၁	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၃	၃	၇၅	-	-	-

**စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း:**

၂၆။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) စက်မှုဇုန်များ

စဉ်	စက်မှုဇုန်အမည်	စက်ရုံအမည်	ထုပ်လုပ်သည့်ပစ္စည်းများ
၁	ပုသိမ်စက်မှုဇုန်	HaKerအထည်ချုပ်စက်ရုံ	အဝတ်အထည်
၂	။	Huabo Time အထည် ချုပ်စက်ရုံ	အဝတ်အထည်
၃	။	DongLongအထည်ချုပ်စက်ရုံ	အဝတ်အထည်
၄	။	North Shore အထည်ချုပ်စက်ရုံ	အဝတ်အထည်
၅	။	Hishan အထည်ချုပ်စက်ရုံ	အဝတ်အထည်
၆	။	Amava အထည်ချုပ်စက်ရုံ	အဝတ်အထည်
၇	။	Myanmar Knitting အထည်ချုပ်စက်ရုံ	အဝတ်အထည်
၈	။	Myanmar All Rich	အဝတ်အထည်
၉	။	Chai Moon Sports	အဝတ်အထည်

## (ခ) မြို့နယ်ရှိစက်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	စက်ရုံ အမည်	အမျိုး အစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၁	၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	မှန်စက်ရုံ		၁	၄၀၀
	၂	။	အထပ်သားစက်ရုံ		၁	၃၅၀
	၃	။	HaKer	အထည်ချုပ်	၁	၁၉၃၁
	၄	။	Huabo Time	အထည်ချုပ်	၁	၁၅၇၄
	၅	။	DongLong	အထည်ချုပ်	၁	၂၀၃၆
	၆	။	North Shore	အထည်ချုပ်	၁	၆၆၀
	၇	။	Hishan	အထည်ချုပ်	၁	၇၁၇
	၈	။	Amava	အထည်ချုပ်	၁	၁၄၆၄
	၉	။	Chai Moon Sports	အထည်ချုပ်	၁	၇၇၆
	၁၀	။	Myanmar Knitting	အထည်ချုပ်	၁	၆၁၃
	၁၁	။	Myanmar All Rich	အထည်ချုပ်	၁	၂၁၄
၂		ချောင်းသာမြို့	-	-	-	-



စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	စက်ရုံ အမည်	အမျိုး အစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၃		ငွေဆောင်မြို့	-	-	-	-
၄		ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၁	-	၂	၉	၁၀၇၃၅

(ဂ) မြို့နယ်ရှိအလုပ်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အလုပ်ရုံအမည်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၁	၁	ပုသိမ်	အမှတ်(၁၈)သစ်စက်	၁		၄၉
	၂	ပုသိမ်	ဆန်းသစ်ဆန်စက်	ဆန်စက်ကြီး	၁	၉၆၉
	၃	ပုသိမ်	စိန်ရွှေဖြိုးဆန်စက်	။	၁	၁၆၅
	၄	ပုသိမ်	အောင်ရတနာဆန်စက်	။	၁	၂၄၈
	၅	ပုသိမ်	မြတ်တော်ဝင်ဆန်စက်	။	၁	၃၂၂
	၆	ပုသိမ်	မျိုးချစ်ဆန်စက်	။	၁	၂၃၁
စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အလုပ်ရုံအမည်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	လုပ်သား

						အင်အား
၇	ပုသိမ်	အောင်သပြေဆန်စက်	။		၁	၁၉၀
၈	ပုသိမ်	ရောင်နီဦး	ငါးပုံဟာလာ		၁	၂၀၀
၉	ပုသိမ်	အောင်ချမ်းသာ	။		၁	၂၀၀
၁၀	ပုသိမ်	စိန်သရဖူ	။		၁	၁၈၂
၁၁	ပုသိမ်	ပြည့်ပြည့်	။		၁	၁၆၀
၁၂	ပုသိမ်	နေမင်း	ဆားစက်		၁	၂၀
၁၃	ပုသိမ်	ရန်ပြေရွှေပြည်	။		၁	၂၀
၁၄	ပုသိမ်	ငွေသောင်ယံ	။		၁	၂၀
၁၅	ပုသိမ်	နေခြည်ဦး	။		၁	၂၀
၁၆	ပုသိမ်	စံတည်	။		၁	၂၀
၁၇	ပုသိမ်	ပွင့်ဖြိုးဝေ	။		၁	၂၀
၁၈	ပုသိမ်	ငွေလဝန်း	။		၁	၂၀

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အလုပ်ရုံအမည်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၁၉	ပုသိမ်	အောင်သိဒ္ဓိ	။		၁	၂၀
၂၀	ပုသိမ်	ကောင်းသန့်	ရေသန့်		၁	၅၀
၂၁	ပုသိမ်	ချိုအေးမြ	။		၁	၃၀
၂၂	ပုသိမ်	Nector	။		၁	၄၀
၂၃	ပုသိမ်	KSS	။		၁	၄၀
၂၄	ပုသိမ်	ကြည်လင်ကောင်း	။		၁	၂၀
၂၅	ပုသိမ်	စွယ်တော်	ရေသန့်		၁	၂၀
၂၆	ပုသိမ်	ရွှေသရဖူ	ရေခဲ		၁	၅
၂၇	ပုသိမ်	ချိုတူး	။		၁	၅
၂၈	ပုသိမ်	ရွှေရည်ဝင်း	။		၁	၁၀
၂၉	ပုသိမ်	ရွှေချိန်ခွင်	။		၁	၅
၃၀	ပုသိမ်	အောင်	။		၁	၅
၃၁	ပုသိမ်	ကျား	ရေခဲချောင်း		၁	၁၀

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အလုပ်ရုံအမည်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	လုပ်သား အင်အား	
	၃၂	ပုသိမ်	မိုက်ကယ်	ရေခဲချောင်း		၁	၁၀
၂		ချောင်းသာ	-	-	-	-	-
၃		ငွေဆောင်	-	-	-	-	-
၄		ရွှေသောင်ယံ	-	-	-	-	-
		မြို့နယ်ချုပ်	၃၂	-	၁	၃၁	၃၃၆

(ဃ) အိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း အမျိုးအစား	အရေ အတွက်	လုပ်သား အင်အား
၁	၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	မုန့်မျိုးစုံလုပ်ငန်း	၂၈ ၁၅၀
	၂		ကပ်စေးနှဲလုပ်ငန်း	၁ ၂၆
	၃		ဟာလဝါလုပ်ငန်း	၂၇ ၆၀
	၄		မုန့်ဟင်းခါးဖတ်ဖိုလုပ်ငန်း	၂၀ ၄၂
	၅		ငရုပ်ဆီ/ပဲငံငြာရည်လုပ်ငန်း	၃ ၂၅
	၆		ဂျုံကြိတ်လုပ်ငန်း	၁ ၄
	၇		အမှုန့်ကြိတ်လုပ်ငန်း	၂၀ ၆၅
	၈		တိရိစ္ဆာန်အစာကြိတ်လုပ်ငန်း	၂ ၄၀
	၉		အိုးလုပ်ငန်း	၂ ၂၀
	၁၀		ဖိနပ်လုပ်ငန်း	၃ ၆၀
	၁၁		လျှာထိုးလုပ်ငန်း	- -
	၁၂		ပရိဘောဂလုပ်ငန်း	၃၃ ၁၂၀
	၁၃		သစ်ပြန်စိပ်စက်လုပ်ငန်း	၃၅ ၁၇၅
	၁၄		ပရဆေးလုပ်ငန်း	- -
	၁၅		ပလပ်စတစ်ကြိုး/ အိတ်လုပ်ငန်း	၆ ၂၅
	၁၆		အုန်းဆံကြိုးကျစ် လုပ်ငန်း	၅ ၃၅
	၁၇		ပုသိမ်ထီးလုပ်ငန်း	၄ ၂၅

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း အမျိုးအစား	အရေ အတွက်	လုပ်သား အင်အား	
	ပုသိမ်	ပန်းထိမ်လုပ်ငန်း	၈	၄၀	
		ပန်းပဲလုပ်ငန်း	၂	၈	
		စက်ချုပ်လုပ်ငန်း	၂၅	၅၀	
	ပုသိမ်မြို့နယ်		၂၂၅	၉၇၀	
၂	၁	ချောင်းသာမြို့	စက်ချုပ်လုပ်ငန်း	၁၃	၃၅
	၂		မုန့်လုပ်ငန်း	၂၀	၇၅
	၃		အုန်းဆံကြိုးလုပ်ငန်း	၁	၃
	၄		ပန်းတိမ်လုပ်ငန်း	၂	၈
	၅		ပန်းဘဲ	၃	၁၀
	ချောင်းသာမြို့		၃၉	၁၃၁	
၃	၁	ငွေဆောင်မြို့	စက်ချုပ်လုပ်ငန်း	၃၅	၄၀
	၂		မုန့်လုပ်ငန်း	၃၀	၉၀
	၃		ဝပ်ရှော့လုပ်ငန်း	၃	၇
	ငွေဆောင်မြို့		၆၈	၁၃၇	
	၁	ရွှေသောင်ယံ	စက်ချုပ်လုပ်ငန်း	၅	၁၂
	၂		မုန့်လုပ်ငန်း	၅	၁၀
	ရွှေသောင်ယံမြို့		၁၀	၂၂	
	မြို့နယ်ချုပ်		၃၄၂	၁၂၆၀	

သစ်တောလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ

၂၇။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏သစ်တောလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်သောအချက်အလက်များမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) သစ်တောများ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ဧရိယာ(ဧက)	ပေါက်သည့်အပင်များ
၁	ကြိုးဝိုင်း	၉၈၅၆၉	သစ်ပုတ်၊ ကညင်၊ တောင်သရက်၊ မန်ကျည်းပွေး၊ ကညောင်း၊ ပိန္နဲဖို၊ ဒီးဒူး၊ ပျဉ်းမ၊ လက်ပံ၊ တစ်လိုင်းဂေါင်း၊ ကြက်ရိုး
၂	ကြိုးပြင်	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၉၈၅၆၉	(၁၁)မျိုး

(ခ) စီးပွားဖြစ်သစ်တောစိုက်ခင်း

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ဧက	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက် (ပင်)
၁	သစ်တော ဦးစီးဌာန	နိုင်ငံပိုင်	၄၀၀	သလပ်ခွာ	ပျဉ်းကတိုး	၂၁၆၀၀၀

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ဧက	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက် (ပင်)
၂	သစ်တော ဦးစီးဌာန	ပုဂ္ဂလိက	၂၉၇	သလပ်ခွာ၊ မဲဇလီ၊ ချောင်းသာ	မန်ဂျန်ရှား၊ ပျဉ်းကတိုး၊ နံ့သာဖြူ	၁၆၉၄၈၀
၃	ဦးကျော်စွာလှိုင်	ပုဂ္ဂလိက	၅၀	သလပ်ခွာ	ပျဉ်းကတိုး	၂၇၀၀၀
၄	ဦးအောင်သူဖြိုး	ပုဂ္ဂလိက	၅၀	သလပ်ခွာ	မန်ကျဉ်း၊ ပျဉ်းကတိုး	၂၇၀၀၀
၅	ဒေါ်ခိုင်ဇာဝင်း	။	၅	ချောင်းသာ	မန်ဂျန်၊ ပျဉ်းကတိုး	၂၇၀၀
၆	ဒေါ်အေးအေးသင်း	။	၅	ချောင်းသာ	မန်ဂျန်၊ ပျဉ်းကတိုး	၂၇၀၀
၇	ဦးနေလင်းထွန်း	။	၁၀	သလပ်ခွာ	နံ့သာဖြူ	၅၄၀၀
၈	ဒေါ်ခင်ခင်အောင်	။	၂၅	သလပ်ခွာ	နံ့သာဖြူ	၁၃၅၀၀
၉	ဦးချမ်းမြေ့အောင်	။	၂၀	မဲဇလီ	နံ့သာဖြူ	၁၀၈၀၀
၁၀	ဦးခင်မောင်အေး	။	၁၀	သလပ်ခွာ	နံ့သာဖြူ	၅၄၀၀
၁၁	ဦးစိုးအောင်	။	၄၀	သလပ်ခွာ	နံ့သာဖြူ	၂၁၆၀၀
၁၂	ဦးစိုးအောင်	။	၇	ချောင်းသာ	နံ့သာဖြူ	၃၇၈၀



စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ဧက	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက် (ပင်)
၁၃	ဦးဝင်းသိန်းထူး	ပုဂ္ဂလိက	၁၀	ချောင်းသာ	နံ့သာဖြူ	၅၄၀၀
၁၄	ဦးကျော်မြင့်အောင်	ပုဂ္ဂလိက	၅	ချောင်းသာ	နံ့သာဖြူ	၂၇၀၀
၁၅	ဒေါ်မိုးမိုးဆန်း	ပုဂ္ဂလိက	၅	ချောင်းသာ	နံ့သာဖြူ	၂၇၀၀
၁၆	ဒေါ်မိမိစိုး	ပုဂ္ဂလိက	၅	ချောင်းသာ	နံ့သာဖြူ	၂၇၀၀
၁၇	ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ဦး	ပုဂ္ဂလိက	၅	ချောင်းသာ	နံ့သာဖြူ	၂၇၀၀
၁၈	ဒေါ်နန့်အိသဉ္ဇာငြိမ်း	ပုဂ္ဂလိက	၅	ချောင်းသာ	နံ့သာဖြူ	၂၇၀၀
၁၉	ဒေါ်ပန်ဆုမွန်	ပုဂ္ဂလိက	၅	ချောင်းသာ	နံ့သာဖြူ	၂၇၀၀
၂၀	ဦးကျော်စိုး	ပုဂ္ဂလိက	၃၅	ချောင်းသာ	မန်ဂျန်ရှား	၂၈၀၀၀
ပေါင်း			၂၉၇			၁၆၉၄၈၀

( ဂ ) သစ်ထုတ်လုပ်မှု

မရှိပါ။

(ဃ) သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ

စဉ်	အမျိုးအစား	ရေတွက်ပုံ	ထုတ်လုပ်မှု
၁	ကျွန်း	တန်	-
၂	သစ်မာ	တန်	၃၁၁.၃၈၅၂
၃	ထင်း	တန်	၇၀၀
၄	မီးသွေး	တန်	၆၀၀၀
၅	ဝါး	လုံးရေ	၂၀၇၅
၆	ကြိမ်	လုံးရေ	၅၀
၇	ခနိ/သက္ကယ်	ဗျစ်ရေ	၇၁၅
၈	တိုင်	လုံးရေ	၃၇၈
၉	မျော	လုံးရေ	၃၁၃၀

တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း

၂၈။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏တွင်းထွက်ပစ္စည်း ထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်သောအချက်အလက်များမှာအစီရင်ခံကာလအတွင်းအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဓါတ်သတ္တုတူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	ဓါတ်သတ္တုအမျိုးအစား	ထွက်ရှိသည့်ဒေသ	ထုတ်လုပ်မှုပမာဏ	ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး (ကျပ်သန်းပေါင်း)
၁	မြစ်သဲ	ပုသိမ်ငဝန်မြစ်	၃၀၀၀ကျင်း	၃
၂	ကျောက်ကြီး	မြို့နယ်အတွင်း	၇၂၀၀ကျင်း	၂၈.၈
၃	အုတ်	မြို့နယ်အတွင်း	၁၉၇၀၀၀၀ချပ်	၀.၁၉
	မြို့နယ်ချုပ်		-	၃၁.၉၉

(ခ) ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု မရှိပါ။

**စွမ်းအင်နှင့်လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ**

၂၉။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ စွမ်းအင် / လျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါ အတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဓါတ်ဆီ/ဒီဇယ်အရောင်းဆိုင်

စဉ်		မြို့နယ်/ မြို့	ဆိုင်အမည်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းချမှုစည်ပေါင်း	
						ဓါတ်ဆီ	ဒီဇယ်
၁	၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	Denko	-	၂	၁၈၂၅၀၀	၅၁၀၀၀
	၂	။	ရွှေစင်လမင်း	-	၁	၁၀၉၅၀၀	၃၆၀၀၀
	၃	။	New Day	-	၁	၄၃၈၀၀	၁၉၀၀၀
	၄	။	PT Power	-	၁	၃၆၅၀၀	၁၈၀၀၀
	၅	။	ဖိုက်ဝမ်း	-	၁	၅၄၇၅၀	၁၈၃၀၀
	၆	။	ဧရာရွှေဝါ	-	၂	၇၃၀၀၀	၃၆၅၀၀
	၇	။	Winner	-	၁	၂၉၂၀၀	၁၇၅၀၀
	၈	။	Petrol.k	-	၁	၅၄၉၀၀	၃၆၅၀၀
	၉	။	Htoo	-	၁	၄၈၂၀၀	၃၈၀၀၀
	၁၀	။	ဝင်းရတနာ	-	၁	၃၆၅၀၀	၁၈၂၅၀

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဆိုင်အမည်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းချမှု စည်ပေါင်း	
					ခါတ်ဆီ	ဒီဇယ်
၁၁	။	မြင့်မြတ်ထွဋ်ခေါင်	-	၁	၃၆၅၀၀	၁၈၂၅၀
၁၂	ပုသိမ်မြို့နယ်	OK	-	၁	၃၇၅၀၀	၁၉၂၅၀
၁၃	။	KMT	-	၁	၂၉၂၀၀	၁၇၅၀၀
၁၄	။	ကျော်ဇေ	-	၂	၅၉၀၀၀	၃၅၄၀၀၀
၁၅	။	စွမ်းအားမြင့်	-	၁	၂၅၀၀၀	၁၂၀၀၀
၁၆	။	RegencyMaterial	-	၁	၃၇၅၀၀	၁၉၂၅၀
၁၇	။	ကမ်းနီ	-	၁	၂၉၂၀၀	၁၇၅၀၀
၁၈	။	ကေတုမတီ	-	၁	၂၉၂၀၀	၁၇၅၀၀
၁၉	။	MM	-	၁	၂၉၂၀၀	၁၇၅၀၀
၂၀	။	ထက်မဇူ	-	၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
၂၁	။	K	-	၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
၂၂	။	ချမ်းပြည့်	-	၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
၂၃	။	KT	-	၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
၂၄	။	TT	-	၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဆိုင်အမည်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းချမှု စည်ပေါင်း	
					ဓါတ်ဆီ	ဒီဇယ်
၂၅	။	ဦးဝင်းနိုင်	-	၁	၃၇၅၀၀	၁၉၂၅၀
၂၆	ပုသိမ်မြို့နယ်	ထိန်ဝါဝင်း	-	၁	၂၉၂၀၀	၁၇၅၀၀
၂၇	။	ဦးကျော်နိုင်ဦး	-	၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
၂၈	။	ဦးဝင်းကျော်	-	၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
၂၉	။	ဦးမြင့်သိန်း	-	၁	၂၅၀၀၀	၁၂၀၀၀
၃၀	။	ကြည်သုံးလုံး		၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
၃၁	။	ဧရာရွှေဝါ		၁	၉၄၂၁၄	၅၉၂၂၅
၃၂	။	ဦးဝင်းထိန်		၁	၃၆၅၀၀	၁၈၂၅၀
၃၃	။	M-79		၁	၃၇၅၀၀	၁၉၂၅၀
၃၄	။	မကေသီ		၁	၂၉၂၀၀	၁၇၅၀၀
၃၅	။	ကောင်း		၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
၃၆	။	ဦးမြင့်စံ		၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
၃၇	။	ကျော်သက်ဇင်		၁	၂၅၀၀၀	၁၂၀၀၀
၃၈	။	ကျော်သက်ဇင်	-	၁	၃၇၅၀၀	၁၉၂၅၀

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဆိုင်အမည်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းချမှု စည်ပေါင်း		
					ဓါတ်ဆီ	ဒီဇယ်	
၂	၁	ချောင်းသာမြို့	Famous	-	၁	၃၃၄၈	၁၄၅၂
	၂	ချောင်းသာမြို့	Max Energy	-	၁	၉၄၂၁၄	၅၉၂၂၅
၃	၁	ငွေဆောင်မြို့	Regency	-	၁	၃၆၅၀၀	၁၈၂၅၀
၄	၁	ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-	-	-	-
		မြို့နယ်ချုပ်			၄၃	၁၅၀၀၃၀၆	၁၀၆၉၄၇၂

(ခ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်များ  
မရှိပါ။

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း

၃၀။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) လေကြောင်းလမ်း

စဉ်	လေဆိပ်/ ရဟတ်ယာဉ်ကွင်း အမည်	တည်နေရာ	မှတ် ချက်
၁	ပုသိမ်လေဆိပ်	ပုသိမ်မြို့၊ အမှတ်(၁၅)ရပ်ကွက်	
၂	ရဟတ်ယာဉ်ကွင်း(ယာယီ)	ငွေဆောင်မြို့၊ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်	

(ခ) ရေကြောင်းလမ်း

စဉ်	ရေကြောင်းလမ်း အမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် ရေမိုင်	ဆိပ်ကမ်း အရေအတွက်	
		မှ	ထိ		သင်္ဘော ဆိပ်	အခြား
၁	ပုသိမ်- ကန်ကြီးထောင့်	ပုသိမ်	ဝွေးကုန်း	၂၁	၁၃	
၂	ပုသိမ်-ဟိုင်းကြီး	။	။	၈၅	-	
၃	ပုသိမ်-ငပုတော	။	။	၂၃	-	
၄	ပုသိမ်-ဖျာပုံ	ပုသိမ်	ဝွေးကုန်း	၁၅၇	-	

စဉ်	ရေကြောင်းလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် ရေမိုင်	ဆိပ်ကမ်း အရေအတွက်	
		မှ	ထိ		သင်္ဘော ဆိပ်	အခြား
၅	ပုသိမ်-သာပေါင်း	ပုသိမ်	ရွှေမြင်တင်	၂၇	-	
၆	ပုသိမ်-ကျိုက်လတ်	ပုသိမ်	ဝွေးကုန်း	၁၄၁	-	
၇	ပုသိမ်-လပွတ္တာ	။	။	၉၀	-	
၈	ပုသိမ်-မော်လမြိုင် ကျွန်း	။	။	၁၂၉	-	
၉	ပုသိမ်-ရန်ကုန်	။	။	၁၇၃	-	
မြို့နယ်ချုပ်				၈၄၆	၁၃	

(ဂ) ရထားလမ်းနှင့် ဘူတာရုံများ

စဉ်	ရထားလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် မိုင်	ဘူတာ အရေအတွက်	
		မှ	ထိ		ကြီး	သေး
၁	ပုသိမ်-ကြံခင်း	ရကအ-၅	ကိုးဆူ	၁၄၇	၁	၃
၂	ပုသိမ်-အိမ်မဲ	ရကအ-၅	ကိုးဆူ	၂၇.၇	-	-
၃	ပုသိမ်-တကုန်းကြီး	ရကအ-၅	ကိုးဆူ	၄	-	-
၄	ပုသိမ်-ဟင်္သာတ	ရကအ-၅	ကိုးဆူ	၈၁.၇၅	-	-
မြို့နယ်ချုပ်				၂၆၀.၄၅	၁	၃



(ဃ) ကားဂိတ်များ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသည့် ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ	
၁	၁	ပုသိမ်မြို့	ထက်အောင်လင်း	ရန်ကုန်-ပုသိမ်-ချောင်းသာ	မှန်လုံ	၁
	၂	။	မော်ကွန်းသစ်	နေပြည်တော်-ရန်ကုန်- ပုသိမ်	။	၂
	၃	။	နေလင်းဂိတ်	ပုသိမ်-ရန်ကုန်	။	၃
	၄	။	ရတနာအောင်	မန္တလေး-ရန်ကုန်-ပုသိမ်	။	၂
	၅	။	နဝရတ်ဂိတ်	ရန်ကုန်- ငွေဆောင်-ငပုတော	။	၄
	၆	။	မြင့်ဂိတ်	ပုသိမ်-ရန်ကုန်	။	၃
	၇	။	ထက်အောင်လင်းဂိတ်	ချောင်းသာ- ရန်ကုန်	။	၁
	၈	။	ရွှေပြည်လွင်ဂိတ်	ငွေဆောင်-ရန်ကုန်	။	၁
	၉	။	ကံထူးအောင်ဂိတ်	ရန်ကုန်-ပုသိမ်-ချောင်းသာ- ဟိုင်းကြီး	။	၇
	၁၀	။	ရွှေမင်္ဂလာဂိတ်	ရန်ကုန်- ပုသိမ်	။	၉

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသည့် ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ
၁၁	ပုသိမ်မြို့	နန်းထိုက်စံ	ရန်ကုန်-ပုသိမ်-နေပြည်တော်	မှန်လုံ	၁
၁၂	။	ယူနီဗာဆယ်	ရန်ကုန်-ပုသိမ်-ချောင်းသာ	မှန်လုံ	၃
၁၃	။	ရွှေမင်းသား	ပုသိမ်-ဘိုကလေး	Mini Bus	၂
၁၄	။	ရွှေဧရာ(၂)	ပုသိမ်-ငရုတ်ကောင်း	Mini Bus	၂
၁၅	။	ထက်ရန်	ပုသိမ်-ရန်ကုန်	မှန်လုံ	၅
၁၆	။	ချစ်ကိုကို	ပုသိမ်-သာပေါင်း	မှန်လုံ	၁
၁၇	။	ပြည်ခိုင်ဖြိုး	ပုသိမ်-သာပေါင်း-လှေကြီးတက်	မှန်လုံ	၆
၁၈	။	ရွှေအိမ်စည်	ပုသိမ်-အိမ်မဲ့	Mini Bus	၂
၁၉	။	ဧရာကျော်	ရေကြည်-ပုသိမ်-ငါးသိုင်းချောင်း	Mini Bus	၅
၂၀	။	ရတနာအောင်	ပုသိမ်-အထောင်-ရှားခဲ-ကျုံပျော်	မှန်လုံ	၂
၂၁	။	အောင်စည်တော်	ပုသိမ်-မြောင်းမြ	Mini Bus	၂

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသည့် ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ
၂၂	ပုသိမ်မြို့	ဇွဲ	ပုသိမ်-ချောင်းသာ-ငရုတ်ကောင်း	။	၆
၂၃	။	မြသရပူ	ပုသိမ်-ကျောင်းကုန်း	မှန်လုံ	၁
၂၄	။	ရွှေပြည်သာ	ပုသိမ်-ကျောင်းကုန်း	မှန်လုံ	၁
၂၅	။	ကျော်	ပုသိမ်-ပြည်-နေပြည်တော်	Mini Bus	၂
၂၆	။	မြို့ကြီးသား	ပုသိမ်-ဟင်္သာတ-ပြည်	Mini Bus	၂
၂၇	။	ရတနာ	ပုသိမ်-ဟင်္သာတ-မြန်အောင်-ပြည်	Mini Bus	၈
၂၈	။	ပွင့်	ပုသိမ်-ပြည်	Mini Bus	၂
၂၉	။	ရွှေကမ္ဘာ	ပုသိမ်-ဟင်္သာတ-ပြည်	မှန်လုံ	၁
၃၀	။	မေတ္တာရှင်	ပုသိမ်-ဟင်္သာတ	မှန်လုံ	၁
၃၁	။	စိုးသိပ္ပံ	ပုသိမ်-ဝါးခယ်မ	Mini Bus	၂

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသည့် ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ
၃၂	ပုသိမ်မြို့	ဝဲ	ပုသိမ်-ပန်းတနော်	ဒိုင်နာ	၁
၃၃	။	မြို့မ	ပုသိမ်-မော်တင်-ဟိုင်းကြီး	Mini Bus	၁
၃၄	။	မြတ်ကောင်းကင်	ရန်ကုန်-ပုသိမ်-မော်တင်-ဟိုင်းကြီး	မှန်လုံ	၁
၃၅	။	ရွှေမေတ္တာ	ပုသိမ်-စက်ဒေါင့်ကြီး	မှန်လုံ	၁
၃၆	။	တိုင်းလုံးကျော်	ပုသိမ်-ရေကြည်-ငါးသိုင်းချောင်း	မှန်လုံ	၁
၃၇	။	အောင်ချမ်းမြေ့(၂)	ပုသိမ်-ငရုတ်ကောင်း- ကျောက်ချောင်း-ပိုးလောင်း	မှန်လုံ	၁
၃၈	။	စိုးစံ	ပုသိမ်-ငရုတ်ကောင်း- ကျောက်ချောင်း-ပိုးလောင်း	မှန်လုံ	၁
၃၉	။	မျိုးဆက်သစ်	ပုသိမ်-လပွတ္တာ	မှန်လုံ	၂
၄၀	ပုသိမ်မြို့	မြိုင်ယော်	ပုသိမ်-ခမောက်မော်-ဟိုင်းကြီး	Mini Bus	၁

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသည့် ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ
၄၁	။	အောင်သရဖူ	ပုသိမ်-လပွတ္တာ	မှန်လုံ	၂
၄၂	။	ရွှေမင်းသား	ပုသိမ်-ဘိုကလေး	မှန်လုံ	၁
၄၃	။	စံပြ	ပုသိမ်-ငရုတ်ကောင်း	မှန်လုံ	၁
၄၄	။	ကျော်ကျော်	အိမ်မဲ-ပုသိမ်	မှန်လုံ	၂
၄၅	။	မြတ်ကျော်	ပုသိမ်-မြောင်းမြ	မှန်လုံ	၃
၄၆	။	အောင်နိုင်သူ	ပုသိမ်-မြောင်းမြ	မှန်လုံ	၃
၄၇	။	ရွှေမြင့်မိုရ်	ပုသိမ်-စက်ဒေါင့်ကြီး	မှန်လုံ	၁
၄၈	။	မြတ်မန္တာထွန်း	ပုသိမ်-ရန်ကုန်-မန္တလေး	မှန်လုံ	၁
၄၉	။	ငြိမ်းချမ်းအောင်	ပုသိမ်-မြောင်းမြ-ညောင်တုန်း- လပွတ္တာ	Mini Bus	၄

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသည့် ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ
၅၀	ပုသိမ်မြို့	ရွှေခယ်ဝတီ	ပုသိမ်-မြောင်းမြ-ရွာသစ်- ကျွန်းကုန်း-ဝါးခယ်မ- ကျုံမငေး	Mini Bus	၂
၅၁	။	ထွန်းဇရာ	ပုသိမ်-ဘုရားကြီး	ထရပ်	၂
၅၂	။	သုခပြည့်	ပုသိမ်-မအူပင်	Mini Bus	၂
၅၃	။	မေတ္တာရှင်	ပုသိမ်-လေးမျက်နှာ	Mini Bus	၁
၅၄	။	မြတ်မိခင်	ရန်ကုန်-ပုသိမ်-ငရုတ်ကောင်း- ဟိုင်းကြီး	Mini Bus	၁
၅၅	။	ရွှေလမင်း	ပုသိမ်-မော်ကျွန်း	မှန်လုံ	၁
၅၆	။	ချယ်ရီမြန်မာ	ပုသိမ်-ပခုက္ကူ	မှန်လုံ	၂
၅၇	။	ကောင်းကင်ယံ	ပုသိမ်-ရန်ကုန်-နေပြည်တော်	မှန်လုံ	၁
၅၈	။	ပြည်မင်းသား	ပုသိမ်-မြန်အောင်-ကြံခင်း- ပြည်	Mini Bus	၁
၅၉	။	အိမ်ခေတ်သစ်	ရန်ကုန်-ပုသိမ်-ချောင်းသာ	Mini Bus	၁

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသည့် ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ	
	၆၀	ပုသိမ်မြို့	လပြည့်ဝင်း	ပုသိမ်-မြောင်းမြ	Mini Bus	၂
	၆၁	။	အောင်လံစတား	ပုသိမ်-ဟင်္သာတ-အောင်လံ	Mini Bus	၁
	၆၂	။	စေတမန်	ပုသိမ်-ရန်ကုန်	မှန်လုံ	၁
	၆၃	။	ရွှေမန်းသူ	ပုသိမ်-ရန်ကုန်	မှန်လုံ	၂
	၆၄	။	ရွှေပြည်တော်	ပုသိမ်-မြဝတီ	မှန်လုံ	၁
	၆၅	။	မေတ္တာရှင်	ပုသိမ်-ဟင်္သာတ	မှန်လုံ	၁
	၆၆	။	ရွှေကမ္ဘာ	ပုသိမ်-ဟင်္သာတ	မှန်လုံ	၁
	၆၇	။	အားမာန်သစ္စာ	ပုသိမ်-ဟင်္သာတ	မှန်လုံ	၁
	၆၈	။	အောင်ကောင်းမာန်	ပုသိမ်-ကြံခင်း-ဆိပ်သာ	Mini Bus	၁
	၆၉	။	ငြိမ်းချမ်းအောင်	ပုသိမ်-မြောင်းမြ	Mini Bus	၃
	၇၀	။	အောင်နိုင်သူ	မြောင်းမြ-ပုသိမ်	Mini Bus	၄

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ	
၂	၁	ချောင်းသာမြို့	ဇွဲ	ပုသိမ်-ချောင်းသာ	Mini Bus	၂
	၂	။	ရွှေမင်းသား	ပုသိမ်-ချောင်းသာ	Mini Bus	၃
	၃	။	ကံထူးအောင်	ချောင်းသာ-ရန်ကုန်	Mini Bus	၂
	၄	။	ထက်အောင်လင်း	ချောင်းသာ-ရန်ကုန်	Mini Bus	၂
	၅	။	ကြယ်နန်းတော်	ချောင်းသာ-ရန်ကုန်	Mini Bus	၂
၃	၁	ငွေဆောင်မြို့	ကံထူးအောင်	ပုသိမ်-ချောင်းသာ	မှန်လုံ	၁
	၂	။	အိမ်ခေတ်သစ်	ငွေဆောင်-ရန်ကုန်	ကားလေး	၁
	၃	။	ရွှေစင်မြင့်မြတ်	ပုသိမ်-ငွေဆောင်-ဆင်မ	Mini Bus	၂
	၄	။	ရွှေတိုး	ပုသိမ်-ငွေဆောင်	Mini Bus	၁



စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ
၅	ငွေဆောင်မြို့	ကြယ်နန်းတော်	ငွေဆောင်-ပုသိမ်	မှန်လုံ	၂
၆		ခိုင်သစ္စာ	ပုသိမ်-ငွေဆောင်	ကားလေး	၂
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	ကြယ်နန်းတော်	ပုသိမ်-ရွှေသောင်ယံ	မှန်လုံ	၂
၂		ရွှေဧရာ(၂)	ပုသိမ်-ရွှေသောင်ယံ	မှန်လုံ	၂
၃		ကံထူးအောင်	ရန်ကုန်-ရွှေသောင်ယံ	မှန်လုံ	၃
၄		ထက်အောင်လင်း	ရန်ကုန်-ရွှေသောင်ယံ	မှန်လုံ	၂
မြို့နယ်ချုပ်					၁၈၂

လမ်းဦးစီးဌာနနှင့်တံတားဦးစီးဌာနမှလုပ်ငန်းများ

၃၁။ (က) ကားလမ်း

စဉ်	ကားလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည်မိုင်
		မှ	ထိ	
၁	ဂျက်ကာ- စိန်တောင်မော်တင်စွန်းလမ်း	ပုသိမ်	သလပ်ခွာ	၂၈မိုင်၆ဖာလုံ
၂	ပုသိမ်-ရှောပြာ-ချောင်းသာလမ်း	ပုသိမ်	ကျောက်ချောင်းကြီး တံတား	၃၆မိုင်၄ဖာလုံ
၃	ပုသိမ်-ရွှေမြင်တင်ဝါးယားချောင်းလမ်း	ပုသိမ်	ဝါးယားချောင်း	၆မိုင်၃ဖာလုံ
၄	ပုသိမ်ရန်ကင်းတောင်လမ်း	ပုသိမ်	ရန်ကင်းတောင်	၁မိုင်၅ဖာလုံ
၅	ပုသိမ်တံတားချဉ်းကပ်လမ်း (အရှေ့ဘက်ခြမ်း)	ပုသိမ်	ပုသိမ်တံတား	၅ဖာလုံ
၆	ပုသိမ်-ငွေဆောင်လမ်း	ပုသိမ်	ငွေဆောင်	၂၉မိုင်၄ဖာလုံ
၇	ပုသိမ်တံတားချဉ်းကပ်လမ်း(အနောက်ဘက်ခြမ်း)	ပုသိမ်	ကမ်းနီ	၆မိုင်၂ဖာလုံ
စဉ်	ကားလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည်မိုင်

		မှ	ထိ	
၈	ပုသိမ်-ငပုတောလမ်း	ပုသိမ်	ပေါက်ကုန်း	၁၉မိုင်၅ဖာလုံ
၉	ငရုတ်ကောင်း-ငွေဆောင်-ရွှေသောင်ယံကျောက်ချွန်လမ်း	ဆင်မ	ငွေဆောင်	၁၁မိုင်၀ဖာလုံ
၁၀	ငွေဆောင်-ဘူးကွဲတောင်ပတ်လမ်း	ဘူးကွဲလမ်း ဆုံ	ရွက်ကလပ် ဟိုတယ်ဆုံး	၃မိုင်၀ဖာလုံ
၁၁	ပုသိမ်-ရှောပြာ-ချောင်းသာလမ်း	ကျောက်ကြီး တံတား	ချောင်းသာ	၁၁မိုင်၄ဖာလုံ
၁၂	ငရုတ်ကောင်း-ငွေဆောင်-ရွှေသောင်ယံ-မကျီးဇင်-ကျောက်ချွန်-ဝှလမ်း	ငွေဆောင်	ချောင်းဝဂျိုင်	၆၂မိုင်၄ဖာလုံ
၁၃	ဆိပ်ကြီး-ရွှေသောင်ယံ (ဂျိုင်လယ်)လမ်း	ဆိပ်ကြီး	ရွှေသောင်ယံမြို့	၁၄မိုင်၆ဖာလုံ
၁၄	ချောင်းသာ-ရွှေသောင်ယံလမ်း	ချောင်းသာ	ရွှေသောင်ယံမြို့	၈မိုင်

(ခ) မြို့နယ်ချင်းဆက်လမ်းများ

စဉ်	လမ်းအမည်	အရှည် ( မိုင်၊ ဖာလုံ)	အမျိုးအစား					မှတ် ချက်
			ကတ္တရာ	ကွန် ကရစ်	ကျောက် လမ်း	အမာခံ လမ်း	မြေသား လမ်း	
၁	ပုသိမ်-ကန်ကြီးထောင့်	၁၅/၄	၁၅/၄	-	-	-	-	
၂	ပုသိမ်-မြောင်းမြ	၃၂/၆	၃၂/၆	-	-	-	-	
၃	ပုသိမ်-ငပုတော	၁၉/၅	၁၉/၅	-	-	-	-	
၄	ပုသိမ်-ငွေဆောင်	၂၉/၄	၂၀/၃	-	-	၉/၁	-	
၅	ပုသိမ်-ချောင်းသာ	၃၆/၄	၃၆/၄	-	-	-	-	
၆	ဂျက်ကာ- စိန်တောင်- မော်တင်စွန်း လမ်း	၂၇/၆	၂၇/၆	-	-	-	-	
၇	ပုသိမ်-ရှောပြာ-ချောင်းသာလမ်း	၂၃/၅	၂၃/၅	-	-	-	-	
၈	ပုသိမ်- ရွှေမြင်တင်- ဝါးယားချောင်း လမ်း	၆/၃	၆/၃	-	-	-	-	

	လမ်း	အရှည်	အမျိုးအစား					မှတ်
--	------	-------	------------	--	--	--	--	------

စဉ်	အမည်	( မိုင်၊ ဖာလုံ)	ကတ္တရာ	ကွန် ကရစ်	ကျောက် လမ်း	အမာခံ လမ်း	မြေသား လမ်း	ချက်
၉	ပုသိမ်-ငပုတောလမ်း	၁/၃	၁/၃	-	-	-	-	
၁၀	ပုသိမ်-မြို့ရှောင်လမ်း	၄/၇	-	၄/၇	-	-	-	
၁၁	ပုသိမ်-ငွေဆောင်လမ်း	၂၉/၄	၂၀/၃	၉/၁	-	-	-	
၁၂	ငရုတ်ကောင်း-ငွေဆောင်- ရွှေသောင်ယံ-မကျီးဇင်-ကျောက်ချွန်- ဂ္ဂလမ်း	၁၁/၀	၁/၀	၃/၅+၅၄၀'	၁/၀	-	၅/၂+၁၂၀'	
၁၃	ငွေဆောင်-ဘူးကွဲတောင် ပတ်လမ်း	၀/၂.၅	၀/၂.၅	-	-	-	-	
၁၄	ပုသိမ်-ရှောပြာ-ချောင်းသာ လမ်း	၁၁/၄	၁၀/၃	၁/၁	-	-	-	
၁၅	ချောင်းသာ-ရွှေသောင်ယံ	၉/၄	-		၉/၄	-	-	
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၅၉/၅.၅	၂၁၅/ ၇.၅	၁၈/၆ +၅၄၀'	၁၀/၄	၉/၁	၅/၂+၁၂၀'	

(ဂ) တံတားများ

(၁) ပေ(၁၈၀)အထက်တံတားများ

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုး အစား	တည် ဆောက် သည့်ခုနှစ်	သွားလာနိုင် သည့်ယာဉ် (ကား/ ရထား)
၁	ပုသိမ်တံတား (၁)	၂၁၄၀	သံမဏိသံဘောင် ကြိုးတံတား	၂၀၀၄	ကား
၂	မောင်ဘိဝ တံတား	၁၈၀	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၀၇	ကား
၃	ကျောက်ချောင်း ကြီး	၃၆၀	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၁၁	ကား
၄	တွန်ပလွန် တံတား	၂၆၀	တစ်လွှာတစ် ထပ်ဘေလီ	၂၀၀၁	ကား
၅	သလပ်ခွာ တံတား	၃၆၀	တစ်လွှာတစ် ထပ်ဘေလီ	၂၀၀၁	ကား
၆	ဥတိုတံတား	၉၀၀	နှစ်လွှာတစ် ထပ် ဘေလီ	၂၀၀၀	ကား
၇	ရွှေသောင်ယံ တံတား	၈၂၇	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၁၈	ကား
၈	ပုသိမ်တံတား (၂)	၂၃၈၀	သံမဏိပေါင်ခုံ တံတား	၂၀၁၈	ကား

## (၂) ပေ(၁၈၀)အောက်တံတားများ

စဉ်	ပေ(၅၀)မှ (၁၈၀)ရှိ တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုး အစား	တည် ဆောက် သည့်ခုနှစ်	သွားလာ နိုင်သည့် ယာဉ် (ကား/ ရထား)	ပေ(၅၀) အောက် တံတား အရေ အတွက်
၁	ရေသိုးကြီး တံတား	၆၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ဂျက်ကာ-စိန်တောင် -မော်တင်စွန်းလမ်း
၂	ကိုင်းချောင်း တံတား	၆၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ဂျက်ကာ-စိန်တောင် -မော်တင်စွန်းလမ်း
၃	တတန်ကူး တံတား	၉၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ဂျက်ကာ-စိန်တောင် -မော်တင်စွန်းလမ်း
၄	သပြေချောင်း တံတား	၁၂၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ဂျက်ကာ-စိန်တောင် -မော်တင်စွန်းလမ်း
၅	ကွင်းချောင်း တံတား	၁၂၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ဂျက်ကာ-စိန်တောင် -မော်တင်စွန်းလမ်း
၆	ငါးအောက် ချောင်းတံတား	၅၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ရှေ့ပြာ- ချောင်းသာလမ်း
၇	ဆည်ငူ တံတား	၇၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ရှေ့ပြာ- ချောင်းသာလမ်း
၈	ကျူတော တံတား	၆၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ရှေ့ပြာ- ချောင်းသာလမ်း
၉	ကြောင်ပန်း ကုန်းတံတား	၆၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ရှေ့ပြာ- ချောင်းသာလမ်း
၁၀	ဝါးဘိုးတံတား	၅၇	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ရှေ့ပြာ- ချောင်းသာလမ်း
၁၁	ကလောခုံ တံတား	၁၄၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ရှေ့ပြာ- ချောင်းသာလမ်း

စဉ်	ပေ(၅၀)မှ (၁၈၀)ရှိ တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	တည်ဆောက်သည့်ခုနှစ်	သွားလာနိုင်သည့် ယာဉ် (ကား/ရထား)	ပေ(၅၀) အောက် တံတား အရေအတွက်
၁၂	ချောင်းကြီးပိုင် တံတား	၅၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ရွှေမြင်တင်-ဝါးယားချောင်းလမ်း
၁၃	ဈေးချောင်း တံတား	၆၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-မြို့ရှောင်လမ်း
၁၄	ကိုးဆူ တံတား	၈၈	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ရန်ကုန်-ပုသိမ်လမ်း
၁၅	သူတော်ကုန်း တံတား	၆၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ငွေဆောင်လမ်း
၁၆	လင်းဝင်းကြီး တံတား	၆၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ငွေဆောင်လမ်း
၁၇	ကွင်းပေါက် ကြီးတံတား	၆၀	သံကူ ကွန်ကရစ်	-	ကား	ပုသိမ်-ငွေဆောင်လမ်း



(ဃ) လုပ်ငန်းသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ					လုပ်သား ဦးရေ
		မြေတူး တင်စက်	မြေထိုး စက်	မြေကော် စက်	မြေကြိတ် စက်	မြေသယ် ယာဉ်	
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၂	၁	၁	၄	၂	၂၀
၂	ချောင်းသာမြို့	-	-	-	၁	-	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	-	-	-	-	-	၁၁
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၁	၁	၁	၁	-	၅၀
မြို့နယ်ချုပ်		၃	၂	၂	၆	၂	၈၁

(င) လမ်း/ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံသည့်လုပ်ငန်း

စဉ်	တိုးဂိတ် အမည်	တည်နေရာ	လမ်း/တံတား အရှည်		ကုမ္ပဏီ/ အဖွဲ့အစည်း/ လူပုဂ္ဂိုလ်
			မှ	ထိ	
၁	ကိုးဆူ	ကိုးဆူ ကျေးရွာ	၀/၀၀	၃၃	ကုမ္ပဏီ
၂	ပုသိမ်ကြိုးတံတား	ကမ်းနီ ကျေးရွာ	၀/၀၀	၂၁၄၀	ကုမ္ပဏီ
၃	စိန်တောင်	မဒွေကုန်း ကျေးရွာ	၀/၀၀	၂၉/၄	ကုမ္ပဏီ
မြို့နယ်ချုပ်		၃	-	-	-

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း

၃၂။ ပုသိမ်မြို့နယ်ရှိ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဟိုတယ်၊ မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း

(၁) ဟိုတယ်

စဉ်	ဟိုတယ်အမည်	ဟိုတယ်		အဆင့်	အခန်းပေါင်း
		နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်		
၁	ပုသိမ်ဟိုတယ်	၁		-	၂၄
၂	ပါရာဒိုက်စ်		၁	-	၂၀
၃	လပြည့်ဝန်း		၁	-	၄၂
၄	မြစ်ဝကျွန်းပေါ်		၁	-	၁၃
၅	စိန်ပြည့်လျှံ		၁	-	၂၄
၆	တမ်းတမ်းတ		၁	-	၁၃
၇	နယူးပမဝတီ		၁	-	၂၀
၈	နေခြည်လင်း		၁	-	၃၂
၉	Golden Myanmar		၁	-	၂၀
၁၀	ထိုက်မြတ်စံ		၁	-	၂၀
၁၁	Day To Day		၁	-	၄၅
၁၂	ရွှေပန်းချီ		၁	-	၂၀
၁၃	မြန်မာ့ကိုး		၁	-	၂၀
၁၄	Swan		၁	-	၂၀
၁၅	Shekinah		၁	-	၅၀
၁၆	The First		၁	-	၅၀
၁၇	Centro City		၁	-	၆၅
၁၈	နောင်ရိုး		၁	-	၃၆

စဉ်	ဟိုတယ်အမည်	ဟိုတယ်		အဆင့်	အခန်းပေါင်း
		နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်		
၁၉	Golden Princes Hotel		၁	-	၂၅
၂၀	San Taw Win Hotel		၁	-	၂၀
၂၁	Lonkan Hotel		၁	-	၅၀
၂၂	Lavender		၁	-	၂၅
၂၃	ချမ်းသာ		၁	-	၂၀
၂၄	Star Villa Hotel		၁	-	၂၀
၂၅	Bay of Bengal		၁	-	၆၂
၂၆	Aureum Palace		၁	-	၉၇
၂၇	Sunny Paradise		၁	-	၁၀၀
၂၈	Eskala Hotel		၁	-	၆၀
၂၉	AMBO Hotel		၁	-	၂၄
၃၀	Grand Ngwe saung		၁	-	၇၀
၃၁	Emerald Sea		၁	-	၂၃
၃၂	Pearl Ngwe Sung		၁	-	၂၃
၃၃	Yamonnar Oo		၁	-	၃၇
၃၄	Ocean Paradise		၁	-	၅၀
၃၅	Hotel LUX		၁	-	၅၀
၃၆	(ACE) Hotel		၁	-	၄၉
၃၇	Ocean Blue		၁	-	၇၅
၃၈	Yacht Club		၁	-	၁၄၃
၃၉	June XI		၁	-	၃၆
၄၀	ExcelHotel		၁	-	၃၀
၄၁	Soe Ko Ko		၁	-	၁၁
စဉ်	ဟိုတယ်အမည်	ဟိုတယ်		အဆင့်	အခန်း

		နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်		ပေါင်း
၄၂	@ The Sea		၁	-	၂၄
၄၃	K Restort		၁	-	၃၂
၄၄	RIA Hotel		၁	-	၄၆
၄၅	The Village Resort		၁	-	၅၆
၄၆	Hotel Relax		၁	-	၄၀
၄၇	Blue Water Resort		၁	-	၁၈
၄၈	Dream House		၁	-	၁၀
၄၉	Central Point		၁	-	၃၀
၅၀	Azura Hotel	၁		-	၈၈
၅၁	New Chaung Tha		၁	-	၅၇
၅၂	Amazing Hotel		၁	-	၇၀
၅၃	Amazing Hotel		၁	-	၇၀
၅၄	See Sein		၁	-	၂၀
၅၅	Khaing Chaung Tha		၁	-	၃၆
၅၆	Golden Beacch		၁	-	၆၂
၅၇	Thiri		၁	-	၃၆
၅၈	Grand		၁	-	၃၄
၅၉	Belle Resort		၁	-	၆၀
၆၀	Diamond		၁	-	၅၀
၆၁	Akariz		၁	-	၂၂
၆၂	Shwe Hinn Thar		၁	-	၄၈
စဉ်	ဟိုတယ်အမည်	ဟိုတယ်		အဆင့်	အခန်း

		နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်		ပေါင်း
၆၃	ACE		၁	-	၂၂
၆၄	Ayeyarwaddy		၁	-	၂၀
၆၅	Wytt Yee		၁	-	၂၀
၆၆	Shwe Ya Min		၁	-	၂၀
၆၇	Thiri Anawar		၁	-	၃၀
၆၈	ShweKabar Motel		၁	-	၂၀
၆၉	Alliance		၁	-	၄၆
၇၀	Green Guest House		၁	-	၂၀
၇၁	Golden Bay		၁	-	၂၄
၇၂	Hill Garden		၁	-	၃၃
၇၃	Sea Moon		၁	-	၃၀
၇၄	Noble Chaung Tha		၁	-	၄၀
၇၅	Supereme		၁	-	၃၅
၇၆	Hill Garden		၁	-	၃၀
၇၇	Royal		၁	-	၃၅
၇၈	Chaung Tha Lodge		၁	-	၃၅
၇၉	Coral View		၁	-	၃၀
၈၀	Lucky Land		၁	-	၃၃
၈၁	ဟိုတယ်ရွှေသောင်ယံ		၁	-	၃၂

(၂) မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း

စဉ်	မိုတယ် အရေအတွက်	အင်း အရေအတွက်	တည်းခိုခန်း အရေအတွက်
၁	၈	၁	၂၀၁

(ခ) ကမ်းခြေနှင့် အပန်းဖြေနေရာများ

စဉ်	ကမ်းခြေ/ အပန်းဖြေနေရာအမည်	တည်နေရာ
၁	Royal Lake	ကန်သုံးဆင့်ရကအ- ၃
၂	ရှုခင်းသာ	မြို့တော်ခန်းမရှေ့
၃	ငွေဆောင်ကမ်းခြေ	ငွေဆောင်မြို့
၄	ချောင်းသာကမ်းခြေ	ချောင်းသာမြို့
၅	ရွှေသောင်ယံကမ်းခြေ	ရွှေသောင်ယံမြို့
၆	ကျောက်မောင်နှမကမ်းခြေ	ရွှေသောင်ယံမြို့

သမဝါယမအသင်းများ

၃၃။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင်ရှိသော သမဝါယမအသင်းများမှာ အောက်ပါ အတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	သမဝါယမ အသင်းပေါင်း	သမဝါယမ အသင်းစုပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၂၇၈	-	-
၂	ချောင်းသာမြို့	၉	-	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	၁၇	-	-
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၈	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၃၁၂	-	-

စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများ

၃၄။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင်ရှိသော စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများမှာအောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ကုမ္ပဏီကုန်စည်ဒိုင်၊ပွဲရုံများ၊ဈေးနှင့်ကုန်တိုက်များ

(၁) ကုမ္ပဏီများ

စဉ်	ကုမ္ပဏီအမည်	ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်း	တည်နေရာ
၁	Royal Ayar	ဆောက်လုပ်ရေး	မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ပုသိမ်မြို့
၂	King Ayar	ဆောက်လုပ်ရေး	။
၃	Ayayarwady Development	ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း	အမှတ်(၁၂)ရပ်ကွက်၊ပုသိမ်မြို့
၄	ဧရာပုသိမ်	ဆန်/စပါးရောင်းဝယ်ရေး	မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ပုသိမ်မြို့
၅	ဧရာဒီပါ	ဆန်/စပါးရောင်းဝယ်ရေး	မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ပုသိမ်မြို့
၆	သန်းဟိန်းကျော်	ဆောက်လုပ်ရေး	စကားဝါလမ်း၊ပုသိမ်မြို့
၇	တိုးပွားမန်း	ခါတ်မြေဩဇာရောင်းဝယ်ရေး	အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်၊ပုသိမ်မြို့
၈	iGreen	အိမ်ယာစီမံကိန်း	ငွေဆောင်မြို့၊ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်
၉	A.R.V.D	အိမ်ယာစီမံကိန်း	ငွေဆောင်မြို့၊ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်

(၂) ကုန်စည်ခိုင်များ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကုန်စည်ခိုင်အမည်	ရောင်းဝယ်သည့်ပစ္စည်းများ	တည်နေရာ
၁	၁	ပုသိမ်	ကမ်းနားလမ်း ကုန်စည်ခိုင်	ကမ်းနားလမ်း၊ အမှတ်(၂)ရပ် ကွက်၊ပုသိမ်မြို့
၂	၁	ချောင်းသာ	-	-
၃	၁	ငွေဆောင်	-	-
၄	၁	ရွှေသောင်ယံ	-	-
		မြို့နယ်ချုပ်	၁	-

(၃) ပွဲရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ပွဲရုံအမည်	ရောင်းဝယ်သည့်ပစ္စည်းများ	တည်နေရာ
၁	၁	ပုသိမ်	ရွှေတောင်မြေ	လက်ဖက် မဟာစေတီလမ်း
	၂	ပုသိမ်	PK ပွဲရုံ	စားသောက်ကုန် ဥမ္မာဒန္တိလမ်း
	၃	ပုသိမ်	ထွန်းပွဲရုံ	သစ်သီးမျိုးစုံ ပန်းခြံလမ်း
၂	၁	ချောင်းသာ	-	-
၃	၁	ငွေဆောင်	-	-
၄	၁	ရွှေသောင်ယံ	-	-
		မြို့နယ်ချုပ်	၃	-



( ၄ ) ဈေးများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဈေးအမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
၁	ပုသိမ်	ရွှေပြည်သာဈေး	အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်	
	ပုသိမ်	မြို့မဈေး	အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်	
	ပုသိမ်	မြို့သစ်ဈေး	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်	
	ပုသိမ်	အောင်ဧရာဈေး	အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်	
	ပုသိမ်	အောင်သီရိဈေး	အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်	
	ပုသိမ်	ကမ်းနားဈေး	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်	
	ပုသိမ်	ဧရာမင်းဈေး	အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်	
၂	ချောင်းသာ	ရွှေသာယာဈေး	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်	
၃	ငွေဆောင်	မြို့မဈေး	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်	
၄	ရွှေသောင်ယံ	မြို့မဈေး	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်	
	ရွှေသောင်ယံ	မကျီးဇင်ဈေး	မကျီးဇင်ကျေးရွာ	
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၁		

( ၅ ) ကုန်တိုက်များ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကုန်တိုက်အမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
၁	ပုသိမ်	Ocean	အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်၊ ကမ်းနားလမ်း၊ပုသိမ်မြို့	

(ခ) ဘဏ်များ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဘဏ်အမည်	အစိုးရပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်
၁	၁	ပုသိမ်	မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်	
	၂	ပုသိမ်	မြဝတီဘဏ်	၁
	၃	ပုသိမ်	အင်းဝဘဏ်	၁
	၄	ပုသိမ်	A ဘဏ်	၁
	၅	ပုသိမ်	UAM ဘဏ်	၁
	၆	ပုသိမ်	ကမ္ဘာ့ရတနာဘဏ်	၁
	၇	ပုသိမ်	AYA ဘဏ်	၃
	၈	ပုသိမ်	ကမ္ဘောဇဘဏ်	၄
	၉	ပုသိမ်	ပထမပုဂ္ဂလိကဘဏ်	၁
	၁၀	ပုသိမ်	CB ဘဏ်	၂
	၁၁	ပုသိမ်	မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ်	၁
	၁၂	ပုသိမ်	AGD ဘဏ်	၁
	၁၃	ပုသိမ်	ရိုးမဘဏ်	၁
	၁၄	ပုသိမ်	မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ်	၁
	၁၅	ပုသိမ်	CHID ဘဏ်	၁
	၁၆	ပုသိမ်	မြန်မာ့အရှေ့တိုင်းဘဏ်	၁
	၁၇	ပုသိမ်	SMID ဘဏ်	၁
၂	၁	ချောင်းသာ	ဧရာဝတီဘဏ်	၁
	၂	ချောင်းသာ	ကမ္ဘောဇဘဏ်	၁
၃	၁	ငွေဆောင်	ကမ္ဘောဇဘဏ်	၁

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဘဏ်အမည်	အစိုးရပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	
	၂	ငွေဆောင်	AYA ဘဏ်	-	၁
၄	၁	ရွှေသောင်ယံ	-	-	-
		မြို့နယ်ချုပ်		၁	၂၆

(ဂ) စတိုးဆိုင်နှင့်အရောင်းဆိုင်များ

စဉ်	ဆိုင်အမျိုးအစား	အရေအတွက်
၁	စတိုးဆိုင်	၇၃
၂	ရွှေဆိုင်	၃၁
၃	လျှပ်စစ်ပစ္စည်းဆိုင်	၄၇
၄	ဖုန်း/ဖုန်းပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်	၄၂
၅	စာအုပ်ဆိုင်	၁၂
၆	ဆေးဆိုင်	၂၇
၇	စားသောက်ဆိုင်	၉၈
၈	လက်ဖက်ရည်ဆိုင်	၁၃၀
၉	ကုန်မာဆိုင်	၂၉
၁၀	စိုက်ပျိုးရေးပစ္စည်းဆိုင်	၁၇
၁၁	ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းဆိုင်	၂၅
၁၂	ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်	၁၀
၁၃	ဆန်ဆိုင်	၃၇
၁၄	အဝတ်အထည်ဆိုင်	၄၂
၁၅	နိဗ္ဗာန်ကုန်ဆိုင်	၁၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၆၃၀

စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ

၃၅။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဈေးလုပ်ငန်း

စဉ်		မြို့နယ်/ မြို့	ဈေးအမည်	ဆိုင်ခန်း အရေ အတွက်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	တည်နေရာ
၁	၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရွှေပြည်သာဈေး	၅၂၀	၁	-	ကုန်သည်လမ်း
	၂	။	မြို့မဈေး	၉၇၀	၁	-	ကုန်သည်လမ်း
	၃	။	မြို့သစ်ဈေး	၁၈၅	၁	-	ရှင်ပင်ဘုန်း ပွင့်လမ်း
	၄	။	အောင်ဇရာဈေး	၂၈၅	၁	-	ဘူတာလမ်းမကြီး

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဈေး အမည်	ဆိုင်ခန်း အရေ အတွက်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	တည်နေရာ	
၅	ပုသိမ်မြို့နယ်	အောင်သီရိဈေး	၉၃	၁	-	မင်းရဲကျော်စွာလမ်း	
၆	။	ကမ်းနားဈေး	၂၃၂	၁	-	ကမ်းနားလမ်း	
၇	။	ဧရာမင်းဈေး	၁၆၀	၁	-	ဧရာမင်းလမ်း မကြီး	
၂	၁	ချောင်းသာမြို့	ရွှေသာယာဈေး	၁၉၃	၁	-	ချောင်းသာမြို့၊ ရကအ(၂)
၃	၁	ငွေဆောင်မြို့	ငွေဆောင်မြို့မဈေး	၁၄၀	၁	-	မြို့ပတ်လမ်း၊ ရကအ(၂)
၄	၁	ရွှေသောင်ယံမြို့	မကျီးဇင်ဈေး	၂၀	၁	-	မကျီးဇင်ရွာ
		မြို့နယ်ချုပ်		၂၇၉၈	၁၀	-	

(ခ) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း

စဉ်		မြို့နယ်/မြို့	စက်ရုံအမည်	တည်နေရာ	အမျိုးအစား	တစ်ရက် ထုတ်လုပ်မှု (ဂါလံ)	ဖြန့်ဖြူး နိုင်မှု (အိမ်ခြေ)
၁	၁	ပုသိမ်	ကောင်းသန့်	အမှတ်(၁၃)ရပ်ကွက်	ရေသန့်	၁၀၀၀၀	၆၀၀
	၂		ချိုအေးမြ	အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်	ရေသန့်	၃၅၀	၂၀၀
	၃		ကြည်လင်ကောင်း	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်	ရေသန့်	၃၅၀	၅၀၀
	၄		Nector	အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်	ရေသန့်	၇၅၀	၅၀၀
	၅		K S S	အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်	ရေသန့်	-	-
	၆		စွယ်တော်	အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်	ရေသန့်	၂၀၀	၂၀၀
၂	၁	ချောင်းသာ	ဆည်(၁)	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်	တစ်ဖက်ပိတ်	၁၂၀၀၀	၃၀၀
	၂	။	ဆည်(၂)	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်	တစ်ဖက်ပိတ်	၄၆၁၇၀	၁၇၁၆
၃	၁	ငွေဆောင်	-	-	-	-	-
၄	၁	ရွှေသောင်ယံ	-	-	-	-	-
		မြို့နယ်ချုပ်	၈	-	-	၈၅၀၇၀	၈၅၆၆

(ဂ) သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	သန့်ရှင်းရေးသုံးစက်ကိရိယာများ(စီး)				လုပ်သား ဦးရေ
		သန့်ရှင်း ရေးယာဉ်	မိလ္လာယာဉ်	ဖုံစုပ် စက်	ရေစုပ် စက်	
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၉	၂	-	၂၀	၁၈
၂	ချောင်းသာမြို့	၂	၁	-	၁၂	၁၁
၃	ငွေဆောင်မြို့	၂	၁	-	၂	၁၃
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၂	၁	-	-	၄
မြို့နယ်ချုပ်		၁၅	၅	-	၄၉	၄၇

(ဃ) လမ်း/တံတားလုပ်ငန်း

(၁) လမ်းလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	လမ်း ပေါင်း (လမ်း)	စုစုပေါင်း လမ်းအရှည် (မိုင်)	ကတ္တရာ လမ်းပေါင်း		ကျောက်ခင်း လမ်းပေါင်း		မြေသားလမ်းပေါင်း	
				လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်
၁	ပုသိမ်	၆၆၀	၁၅၉/၁.၆၆	၈	၄	၂၉	၆	၁၆၀	၃၉
၂	ချောင်းသာ	-	-	-	-	-	-	-	-
၃	ငွေဆောင်	၁၁	၂၃/၄	၃	၂၁/၅.၅	၇	၁/၁	၁	၂/၂+၁၂၀'
၄	ရွှေသောင်ယံ	၈	၆၀/၆	၂	၁၀/၄+၂၁၂'	၅	၀.၀၃	၁	၅၀/၅+၆၁၀'
	မြို့နယ်ချုပ်	၆၇၉	၂၄၂/၁၁.၇	၁၃	၃၅/၁၃.၅+ ၂၁၂'	၄၁	၇/၁.၀၃	၁၆၂	၉၁/၇+၇၃၀'

(၂) တံတားလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	တံတားပေါင်း(စင်း)					
		သံကူ ကွန်ကရစ်	ကြိုး တံတား	ဘေလီ	အုတ်	သစ်သား	ပေါင်း
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၅၀	၁	၂	-	-	၅၃
၂	ချောင်းသာမြို့	-	-	-	-	-	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	၆	-	-	-	-	၆
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		၅၆	၁	၂	-	-	၅၉

(၃) လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ						လုပ် သား ဦးရေ
		မြေတူး တင်စက်	မြေညှိ စက်	မြေထိုး စက်	မြေ ကော် စက်	မြေ ကြိတ် စက်	မြေ သယ် ယာဉ်	
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၂	၁	၁	၁	၄	၂	၂၀
၂	ချောင်းသာမြို့	-	-	-	၁	-	-	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	-	-	၁	၁	-	-	၁၁
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၁	-	-	-	၁	-	၅၀
မြို့နယ်ချုပ်		၃	၁	၂	၃	၅	၂	၈၁



ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့်မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

၃၆။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင်ရှိသော ပုံနှိပ်တိုက်နှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် တေးသံသွင်း၊ ဗီဒီယို

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ပုံနှိပ်စက်		လော့ဂ်စ်	အိတ်	တေးသံသွင်း	ဗီဒီယို
		ပုံနှိပ်စက်	ဗီဒီယို				
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	-	၉	၄၅	၄၅	၁	-
၂	ချောင်းသာမြို့	-	-	၅	၅	-	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	-	-	၃	၃	-	-
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-	၁	၁	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	-	၉	၅၄	၅၄	၁	-

(ခ) မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	သတင်းစာအမည်	တစ်လ ဖြန့် စောင်ရေ	ဂျာနယ် အမည်	တစ်လ ဖြန့် စောင်ရေ	
၁	၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	မြန်မာ့အလင်း	၃၇၀	ဒို့ကျေးရွာ	၈၀
	၂		ကြေးမုံ	၆၂၈	-	-
	၃		မြဝတီ	၂၀၀	-	-
	၄		The New Myanmar	၆၂	-	-
၂	၁	ချောင်းသာမြို့	-	-	-	-
၃	၁	ငွေဆောင်မြို့	မြန်မာ့အလင်း	၃၀	ဒို့ကျေးရွာ	၂၀
	၂		ကြေးမုံ	၃၀	-	-
၄	၁	ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-	ဒို့ကျေးရွာ	-
		မြို့နယ်ချုပ်		၁၃၂၀		၁၀၀

ပြည်တွင်းအသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး

၃၇။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ ပြည်တွင်းအသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုးကို အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

ကျပ်သန်းပေါင်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	၂၀၂၁-၂၀၂၂ စုစုပေါင်း ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး	၂၀၂၂-၂၀၂၃ ရည်မှန်းချက် တန်ဖိုး	၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ထိ ဆောင်ရွက်နိုင်မှု		
				တန်ဖိုး	အကောင် အထည် ဖော်နိုင်မှု	တိုးတက် မှု%
၁	ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး	၁၁၉၉၅၆၈.၉	၁၃၁၅၇၁၂.၆	၁၂၁၇၄၃၄.၆	၉၂.၅	၁.၅
၂	ဝန်ဆောင်မှု	၃၇၄၉၁၈.၈	၄၅၇၂၅၉.၆	၃၉၈၅၈၂.၄	၈၇.၂	၆.၃
၃	ကုန်သွယ်မှုတန်ဖိုး	၁၂၆၃၁၇.၆	၁၅၈၆၂၄.၇	၁၃၃၃၈၁.၆	၈၄.၁	၅.၆၆
၄	ပြည်တွင်းအသားတင် ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင် မှုတန်ဖိုး	၁၇၀၀၈၀၅.၃	၁၉၃၁၅၉၆.၉	၁၇၄၉၃၉၈.၆	၉၀.၆	၂.၉

လူတစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ

၃၈။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	၂၀၂၀-၂၀၂၁	၂၀၂၁-၂၀၂၂	၂၀၂၂-၂၀၂၃
၁	၅၈၀၆၉၁၁	၆၃၂၃၀၂၄	၇၅၈၅၈၈၁

အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ်လုပ်သူဦးရေ

၃၉။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းအလိုက်အလုပ်လုပ်ကိုင်သူဦးရေမှာအောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အစိုးရ ဝန်ထမ်း	ဝန်ဆောင်မှု	စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အရောင်း အဝယ်	စက်မှု လက်မှု	ရေလုပ်ငန်း	ကျပ်နိုး	အခြား	စုစုပေါင်း
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၁၉၉၇၈	၂၁၈၀	၃၈၅၇၀	၃၇၇၈၁	၂၆၈၅၆	၃၃၉၂	၂၇၉၂၀	၆၇၈၉၆	၇၈၁၆	၂၃၂၃၈၉

ဇယား	မြို့နယ်/ မြို့	အစိုးရဝန်ထမ်း	ဝန်ဆောင်မှု	စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အရောင်းအဝယ်	စက်မှု လက်မှု	ရေလုပ်ငန်း	ကျွန်း	အခြား	စုစုပေါင်း
၂	ချောင်းသာမြို့	၁၈၆	၂၁၀၀	၇၅၀	၃၃၀	၂၁၄	၁၂၁	၂၂၀၅	၆၃၆၆	၄၅၀	၁၄၆၂၂
၃	ငွေဆောင်မြို့	၆၈	၃၆၅	၉၈၂	၈၉၆	၁၁၂၈	၅၆၀	၁၆၇၉	၂၀၀၈	၅၁၇	၈၂၀၃
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၃၁	၂၇	၄၃	၄၁	၇၃	၃၂	၂၀၂	၁၆၇၃	၄၀	၂၁၆၂
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၆၃	၄၆၇၂	၄၀၃၄၅	၃၉၀၄၈	၃၀၁၇၁	၄၁၀၅	၃၂၀၀၆	၇၇၉၄၃	၈၈၂၃	၂၅၇၃၇၆

အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ

၄၀။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင်ရှိသော အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ်လက်မဲ့နှုန်းကိုအောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေ	လုပ်ငန်းခွင်ရှိလုပ်သားဦးရေ	အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ	အလုပ်လက်မဲ့ရာခိုင်နှုန်း
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၁၈၂၁၅၆	၁၀၉၂၂၁	၇၂၉၃၅	၄၀.၀၃
၂	ချောင်းသာမြို့	၁၅၈၀၃	၁၅၈၀၃	၄၂၁၆	၂၆.၆၈
၃	ငွေဆောင်မြို့	၆၈၂၄	၆၈၂၄	၁၆၅၂	၂၄.၂၁
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၂၀၆၄	၂၁၆၂	၄၄၂	၂၁.၄၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၆၈၄၇	၁၃၄၀၁၀	၇၂၉၄၅	၃၈.၃၁

အခန်း(၇)

လူမှုရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ပညာရေးကဏ္ဍ

၄၁။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင်ရှိသော ပညာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) အဆင့်မြင့်ပညာ (၂၀၂၂-၂၀၂၃)ပညာသင်နှစ်

စဉ်	တက္ကသိုလ် ကောလိပ် သိပ္ပံကျောင်း အမည်	တည် နေရာ	အကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်း သား အချိုး
၁	ပုသိမ် တက္ကသိုလ်	ကန်သုံးဆင့် နယ်မြေ	၃၀၅.၃၈၈	၃၉၈	၅၂၄၂	၁ : ၁၃
၂	ကွန်ပျူတာ တက္ကသိုလ်	ရကအ(၉) ထင်းပုံဆိပ်	၆၀.၈၇	၄၄	၄၂၅	၁ : ၉
၃	ပညာရေး ဒီဂရီ ကောလိပ်	ပုသိမ်- မုံရွာလမ်း	၆၉.၈၇	၆၅	၄၈၇	၁ : ၇
မြို့နယ်ချုပ်			၄၃၆.၁၂၈	၅၀၇	၆၁၅၄	၁ : ၁၂

(ခ) အခြေခံပညာ

(၁) အထကကျောင်းများ(၂၀၂၂-၂၀၂၃)ပညာသင်နှစ်

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသားအချိုး
၁	အထက(၁)	ရကအ(၃)	၁၂.၀၀၉	၃၄	၈၇၂	၁:၂၅
၂	အထက(၂)	ရကအ(၃)	၇.၈၈	၄၇	၁၂၆၃	၁:၂၆
၃	အထက(၃)	ရကအ(၃)	၇.၃၈၂	၂၇	၂၀၅	၁:၀၇
၄	အထက(၄)	ရကအ(၈)	၃.၄၂	၃၆	၇၈၂	၁:၂၁
၅	အထက(၅)	ရကအ(၂)	၁၈.၂၈၇	၃၇	၄၄၆	၁:၁၂
၆	အထက(၆)	ရကအ(၄)	၂.၄၃၇	၅၂	၁၃၄၂	၁:၂၅
၇	အထက(၇)	ရကအ(၁၁)	၇.၅	၅၈	၁၈၂၀	၁:၃၁
၈	အထက(၈)	ရကအ(၉)	၃.၇၉၈	၄၀	၉၄၂	၁:၂၃
၉	အထက(၉)	ရကအ(၆)	၁.၄၂၄	၄၈	၁၁၅၃	၁:၂၄
၁၀	အထက(၁၁)	ရကအ(၃)	၂.၇၉	၃၃	၇၄၀	၁:၂၂
၁၁	အထက ရွှေမြင်တင်	ရွှေမြင်တင်	၁၉.၁၈	၄၀	၇၃၁	၁:၁၈
၁၂	အထက အနန်းကုန်း	အနန်းကုန်း ကျေးရွာ	၄.၅၂	၂၅	၅၉၈	၁:၂၃
၁၃	အထက ကြက်ပေါင်	ကြက်ပေါင်	၅.၆၈	၂၇	၆၄၂	၁:၂၃
၁၄	အထက တက္ကသိုလ်	ရကအ(၃)	၀.၅၃	၂၉	၅၁၀	၁:၁၇
၁၅	အထက(ငဆ)	ငွေဆောင်	၁၀.၇၃	၁၆	၉၅၅	၁:၅၉
၁၆	အထက ျဇ	သလပ်ခွာ	၁၁.၄၈	၃၀	၁၀၅၅	၁:၃၅



စဉ်	ကျောင်း အမည်	တည်နေရာ	အကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်း သားအချိုး
၁၇	အထက ဆင်မ	ဆင်မရွာ	၇.၅၁	၁၅	၄၆၆	၁:၃၁
၁၈	အထက ချောင်းသာ	ချောင်းသာ	၃.၀၉၆	၃၀	၇၉၇	၁:၂၆
၁၉	အထက ရွှေသောင်ယံ	ရွှေသောင်ယံ	၅.၁၆	၁၇	၃၉၅	၁:၂၃
၂၀	အထက အုန်းချောင်း	သဲကုန်းရွာ	၇.၀၂	၁၈	၄၂၈	၁:၂၃
၂၁	အထက မကျီးဇင်	မကျီးဇင်	၇	၂၁	၄၂၄	၁:၂၀
၂၂	အထက သဘော့ကန်	သဘော့ ကန်ရွာ	၁၀.၀၉	၂၁	၃၇၆	၁:၁၇
၂၃	အထက မြင်းကကွင်း	တောင်တန်း ကုန်းကျေးရွာ	၇	၁၈	၅၈၅	၁:၃၂
၂၄	အထက- ရှောပြာ	ရှောပြာ ကျေးရွာ	၈.၃၂	၂၄	၇၉၀	၁:၃၂
	မြို့နယ်ချုပ်		၁၇၄.၂၄၃	၇၄၃	၁၈၃၁၇	၁:၂၄

( ၂ ) အထကကျောင်းခွဲများ(၂၀၂၂-၂၀၂၃)ပညာသင်နှစ်

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	အထက(ခွဲ)လ-၂	ရကအ(၂)	၇.၃၁၁	၂၁	၆၄	၁:၀၃
၂	အထက(ခွဲ)လ-၃	ရကအ(၁)	၁.၆၀၃	၂၅	၄၈၂	၁:၁၉
၃	အထက(ခွဲ)လ-၄	ရကအ(၁၃)	၀.၉၅၁	၂၈	၆၁၂	၁:၂၁
၄	အထက(ခွဲ)လ-၅	ရကအ(၁)	၁.၇၂	၂၈	၅၆၆	၁:၂၀
၅	အထက(ခွဲ)သဇင်	သဇင်	၁.၉	၁၈	၅၆၀	၁:၃၁
၆	အထက(ခွဲ)ရှောက်ချောင်း	ရှောက်ချောင်း	၁၀.၁၇	၁၂	၂၀၈	၁:၁၇
၇	အထက(ခွဲ)ဘုရားကြီးကုန်း	ပေါက်ကုန်းကျေးရွာ	၀.၇၆	၂၆	၅၅၇	၁:၂၁
၈	အထက(ခွဲ)သူတော်ကုန်း	သူတော်ကုန်းကျေးရွာ	၀.၅	၂၆	၆၀၇	၁:၂၃
၉	အထက(ခွဲ)တိုက်ကြီးကုန်း	သစ်ပုတ်ကုန်းကျေးရွာ	၂.၄	၁၇	၃၉၀	၁:၂၂
၁၀	အထက(ခွဲ)-ပိန္နဲကွင်း	ရေတွင်းချောင်းရွာ	၅.၄၂	၁၃	၂၃၀	၁:၁၇
၁၁	အထက(ခွဲ)သာယာကုန်း	ငကွကျေးရွာ	၂.၆၇	၂၀	၄၀၈	၁:၂၀
၁၂	အလက-လှည်းကျော်ကုန်း	ကမ်းနီကျေးရွာ	၀.၈၂	၁၅	၂၇၈	၁:၁၈
	မြို့နယ်ချုပ်		၃၆.၂၂၅	၂၄၉	၄၉၆၂	၁:၁၉

( ၃ ) အလကကျောင်းများ (၂၀၂၂-၂၀၂၃)ပညာသင်နှစ်

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသားအချိုး
၁	အလက တာကိုင်	အမှတ်(၁၀) ရပ်ကွက်	၁.၂၂	၂၂	၅၆၅	၁:၂၅
၂	အလက လိန်ကုန်း	လိန်ကုန်း ကျေးရွာ	၃.၇၁	၁၂	၂၅၈	၁:၂၁
၃	အလက၊ နတ်ပြည်ချော	ဇင်ပြွန်း ကုန်း	၅.၅၅	၁၂	၂၇၃	၁:၂၂
၄	အလက ချောင်းသာ	ချောင်းသာ ကျေးရွာ	၄.၉၈	၁၇	၉၄၁	၁:၅၅
၅	အလက ဝက်သေ	သဲကုန်း ကျေးရွာ	၂.၅	၁၀	၂၀၂	၁:၂၀
၆	အလကကံကြီး	ကံကြီး ကျေးရွာ	၁.၅	၁၃	၃၄၃	၁:၂၆
၇	အလက ဂျိတ်လတ်	ဘောမိ ကျေးရွာ	၁	၁၁	၁၇၅	၁:၁၅
၈	အလက- လေ့ကျင့်ရေး	ရကအ (၁၅)	၀.၇၆	၁၅	၃၃၅	၁:၂၂
၉	အလက- ရွေးကုန်း	ရွေးကုန်း	၁.၂၃	၆	၂၁၁	၁:၃၅
၁၀	အလက- ကညင်ကွင်း	ကံကြီး	၂.၄၇	၁၀	၁၉၅	၁:၁၉
၁၁	အလက-	ဘောမိ	၂.၇၃	၁၃	၂၆၃	၁:၂၀

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသားအချိုး
	ဘောမိ					
၁၂	အလက-ဦးတို	ဦးတို	၁.၃၅	၁၀	၁၀၉	၁:၁၀
၁၃	အလက-ခြံကွင်း	တောင်တန်းကုန်း	၁.၉၆	၇	၁၄၉	၁:၂၁
၁၄	အလက-အစုကြီး	ထန်းကန့်လန့်	၀.၇၆	၁၀	၂၀၄	၁:၂၀
၁၅	အလက-ကိုးဆူ	ကိုးဆူ	၀.၅၄	၁၈	၄၀၁	၁:၂၂
၁၆	အလက-ရွာဟောင်းကြီး	ရွာဟောင်းကြီး	၄.၈၈	၁၄	၄၇၀	၁:၃၃
၁၇	အလက-ပန်းပင်ဆိပ်	ပန်းပင်ဆိပ်	၂.၂၇	၁၀	၂၀၇	၁:၂၀
၁၈	အလက-ဆယ်ပင်ကြီး	ရေမနေပင်ကိုင်း	၁.၀၈	၁၁	၁၂၇	၁:၁၁
၁၉	အလက-ဝက်ကြီးကွင်း	ဝက်ကြီးကွင်း	၂.၄၀	၉	၂၃၁	၁:၂၅
၂၀	အလက-ကြောင်ပန်းကုန်း	ကြောင်ပန်းကုန်း	၁.၇၆	၁၂	၃၂၅	၁:၂၇
	မြို့နယ်ချုပ်		၄၂.၄၇	၂၄၂	၅၉၈၄	၁:၂၅

( ၄ ) အလကကျောင်းခွဲများ(၂၀၂၂-၂၀၂၃)ပညာသင်နှစ်

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသားအချိုး
၁	အလက(ခွဲ) ပေါက်ကုန်း	ပေါက်ကုန်း	၃.၉	၁၄	၃၀၃	၁:၂၁
၂	အလက(ခွဲ) လေဆိပ်	ရကအ(၁၅)	၂.၅	၁၆	၃၄၅	၁:၂၁
၃	အလက(ခွဲ) ခြောက်ကောင်	ကံကြီး	၀.၃၈	၆	၁၇၃	၁:၂၈
၄	အလက(ခွဲ) ကုလားချောင်း	မကျီးဇင်	၅.၁၄	၉	၁၁၈	၁:၁၃
၅	အလက(ခွဲ) သဲကျင်း	သဲကုန်း	၀.၄၉	၇	၁၀၃	၁:၁၄
၆	အလက(ခွဲ) တောင်တန်းကုန်း	ရှောက်ချောင်း	၀.၂၀	၆	၂၅၁	၁:၄၁
၇	အလက(ခွဲ) ကျူတော	သဲကုန်းကျေးရွာ	၀.၅	၁၀	၁၉၂	၁:၁၉
၈	အလက(ခွဲ) ထန်းကုန်းလေး	ရကအ(၁)	၀.၈၉၄	၁၉	၆၂၂	၁:၃၂
၉	အလက(ခွဲ) မဲဇေလီ	မဲဇေလီ	၈.၀	၈	၁၈၅	၁:၂၃
၁၀	အလက(ခွဲ) လက်ပန်	လက်ပန်	၁.၂၉	၁၀	၁၇၂	၁:၁၇

စဉ်	ကျောင်း အမည်	တည်နေရာ	အကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်း သားအချိုး
၁၁	အလက(ခွဲ) ပေါက်လှဂျိုင်	မကျီးဇင်	၅.၃၂	၇	၆၀	၁:၀၈
၁၂	အလက(ခွဲ) လွှစင်ကုန်း	လေးမျက်နှာ	၁.၅၂	၉	၂၇၄	၁:၃၀
၁၃	အလက(ခွဲ) ရွှေတွင်းတူး	မဲဇေလီ	၅	၁၁	၁၆၀	၁:၁၄
၁၄	အလက(ခွဲ) နွယ်ပတ်	မိုးကုတ် ကျေးရွာ	၀.၅၇	၉	၂၁၃	၁:၂၃
၁၅	ဝွေးချောင်း	လိန်ကုန်း	၁.၀၄	၈	၁၇၇	၁:၂၂
	မြို့နယ်ချုပ်		၂၈.၅၄၄	၁၄၉	၃၃၄၈	၁:၂၂

(၅) မူလတန်းလွန်ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကျောင်းအရေအတွက်	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၁၅	၁၂၈	၂၆၉၀	၁:၂၁
၂	ချောင်းသာမြို့	၁	၅	၁၁၃	၁:၂၂
၃	ငွေဆောင်မြို့	၂	၈	၃၂၀	၁:၄၀
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၂	၁၇	၂၈၇	၁:၁၆
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀	၁၅၈	၃၄၁၀	၁:၂၁

(၆) အမက၊ အမက(ခွဲ)ကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်းအရေအတွက်	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	၂၀၄	၉၈၅	၂၂၃၅၈	၁:၂၂

(ဃ) ဘုန်းတော်ကြီးသင် ပညာရေးကျောင်း

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူ ဦးရေ	အချိုး
၁	နိဂြောဓာရုံ	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်	၄	၆၂	၁:၁၅
၂	အောင်သပြေ	အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်	၉	၄၇၂	၁:၅၂
၃	ပညာပါရမီ	အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်	၈	၂၀၂	၁:၂၅
၄	သုခရိပ်	အမှတ်(၁၄)ရပ်ကွက်	၆	၁၀၁	၁:၁၆

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူ ဦးရေ	အချိုး
၅	YGW	အမှတ်(၁၀)ရပ်ကွက်	၁၂	၁၆၉	၁:၁၄
၆	အောင်ဇော်	အမှတ်(၉)ရပ်ကွက်	၅	၆၈	၁:၁၃
မြို့နယ်ချုပ်			၄၄	၁၀၇၄	၁:၂၄

(င) ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအပ်နှံမှု

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	(၅)နှစ်ပြည့်ကလေး			ကျောင်းအပ်နှံမှု			ကျောင်းအပ်နှံမှု %
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	ပုသိမ်	၂၀၁၅	၁၇၉၂	၃၈၀၇	၂၀၁၅	၁၇၉၂	၃၈၀၇	၁၀၀
၂	ချောင်းသာ	၁၀၇	၉၈	၂၀၅	၁၀၇	၉၈	၂၀၅	၁၀၀
၃	ငွေဆောင်	၇၃	၅၁	၁၂၄	၇၃	၅၁	၁၂၄	၁၀၀
၄	ရွှေသောင်ယံ	၁၈၃	၁၅၂	၃၃၅	၁၈၃	၁၅၂	၃၃၅	၁၀၀
မြို့နယ်ချုပ်		၂၃၇၈	၂၀၉၃	၄၄၇၁	၂၃၇၈	၂၀၉၃	၄၄၇၁	၁၀၀



(စ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	၂၀၁၉-၂၀၂၀				၂၀၂၁-၂၀၂၂			
		စာရင်း ရှိ	ဖြေ ဆို	အောင် မြင်	ရာ နှုန်း	စာရင်း ရှိ	ဖြေ ဆို	အောင် မြင်	ရာ နှုန်း
၁	ပုသိမ်	၇၀၃၂	၇၀၂၃	၂၂၅၂	၃၂.၀၁	၂၈၄၃	၂၆၄၀	၁၄၆၅	၅၅.၄၉
မြို့နယ်ချုပ်		၇၀၃၂	၇၀၂၃	၂၂၅၂	၃၂.၀၁	၂၈၄၃	၂၆၄၀	၁၄၆၅	၅၅.၄၉

(ဆ) စာတတ်မြောက်မှုရာနှုန်း

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	မြို့နယ် လူဦးရေ	(၁၅)နှစ်အထက် လူဦးရေ	စာတတ် မြောက်ဦးရေ	စာတတ် မြောက်မှုနှုန်း
၁	ပုသိမ်	၂၇၈၃၄၂	၂၂၅၅၃၇	၂၂၁၄၅	၉၉.၈၂
၂	ချောင်းသာ	၂၃၃၅၆	၈၈၂၅	၈၆၄၁	၉၇.၉၂
၃	ငွေဆောင်	၄၁၅၉၂	၂၇၄၅၀	၂၆၉၀၁	၉၈.၀၀
၄	ရွှေသောင်ယံ	၂၁၀၇၉	၁၃၇၅၀	၁၃၃၈၉	၉၇.၃၇
	မြို့နယ်ချုပ်	၃၆၄၃၆၉	၂၇၂၅၆၂	၂၇၁၀၇၆	၉၉.၄၅

(ဇ) သင်ကြားမှု၊ သင်ယူမှုအထောက်အကူပြုစာသင်ခန်းများဖွင့်လှစ်နိုင်မှုအခြေအနေ

(၁) အထက ကျောင်းများ(၂၀၂၂-၂၀၂၃)ပညာသင်နှစ်

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အထက်တန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၂၇	၈	၆	၁၁	၂	၂၇
၂	ချောင်းသာမြို့	၁	-	-	-	၁	၁
၃	ငွေဆောင်မြို့	၄	၁	-	-	၃	၄
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၄	၁	-	-	၃	၄
မြို့နယ်ချုပ်		၃၆	၁၀	၆	၁၁	၉	၃၆

(၂) အလက ကျောင်းများ(၂၀၂၂-၂၀၂၃)ပညာသင်နှစ်

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အလယ်တန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၃၉	၁	၁၀	၅	၂၃	၃၉
၂	ချောင်းသာမြို့	၅	-	-	၄	၁	၅
၃	ငွေဆောင်မြို့	၃	-	-	၁	၂	၃
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၉	-	-	-	၉	၉
မြို့နယ်ချုပ်		၅၆	၁	၁၀	၁၀	၃၅	၅၆

(၃) အမက ကျောင်းများ(၂၀၂၂-၂၀၂၃)ပညာသင်နှစ်

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	မူလတန်းကျောင်း						ပေါင်း
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး		
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၃၉	၁	၁၀	၅	၂၃	၃၉	
၂	ချောင်းသာမြို့	၅	-	-	၄	၁	၅	
၃	ငွေဆောင်မြို့	၃	-	-	၁	၂	၃	
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၉	-	-	-	၉	၉	
မြို့နယ်ချုပ်		၅၆	၁	၁၀	၁၀	၃၅	၅၆	

(၅) စာကြည့်တိုက်များ ဖွင့်လှစ်နိုင်မှု

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အုပ်ချုပ်ရေး	ပညာရေး	ပြန်ဆက်	ဘုန်းကြီးကျောင်း	အခြား	ပေါင်း
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	-	၄၇	-	-	-	၄၇
၂	ချောင်းသာမြို့	၁	၁	-	-	-	၂
၃	ငွေဆောင်မြို့	၄	၁	၁	-	၉	၁၅
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		၅	၄၉	၁	-	၉	၆၄

ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ

၄၂။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဆေးရုံများ

စဉ်	ဆေးရုံအမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ ကုဂ္ဂလိက	ခုတင် အရေ အတွက်
၁	ပြည်သူ့ဆေးရုံ	အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်	အစိုးရ	၅၀၀
၂	ငွေဆောင်ဆေးရုံ	ငွေဆောင်မြို့	အစိုးရ	၂၅
၃	သလပ်ခွာဆေးရုံ	သလပ်ခွာကျေးရွာ	အစိုးရ	၁၆
၄	ရွှေသောင်ယံဆေးရုံ	ရွှေသောင်ယံမြို့	အစိုးရ	၁၆
၅	ချောင်းသာဆေးရုံ	ချောင်းသာကျေးရွာ	အစိုးရ	၁၆
၆	လမင်းဆေးရုံ	မရမ်းချိုလမ်း	ပုဂ္ဂလိက	၁၆
၇	မကျီးဇင်ဆေးရုံ	မကျီးဇင်ရွာ	အစိုးရ	၁၆

(ခ) ဆေးပေးခန်းများ

စဉ်	ဆေးပေးခန်း အမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ ပုဂ္ဂလိက	ကုသသည့် ရောဂါ အမျိုးအစား
၁	ငှက်ဖျား တိုက်ဖျက်ရေး	ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး	အစိုးရ	ငှက်ဖျား ရောဂါ
၂	တီဘီ တိုက်ဖျက်ရေး	ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး	အစိုးရ	တီဘီ ရောဂါ
၃	အနာကြီးရောဂါ တိုက်ဖျက်ရေး	ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး	အစိုးရ	အနာကြီး ရောဂါ
၄	ကာလသားရော ဂါတိုက်ဖျက်ရေး	ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး	အစိုးရ	ကာလသား ရောဂါ HIV/AIDS
၅	ပြည်ကြီးခင်	အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	HIV/AIDS
၆	ဇီဝက	အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၇	တော့စင်တာ	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	HIV/AIDS
၈	မာရီစတုတ်	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	သားဆက်ခြား
၉	မသဲ	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ

(၂) မြို့ပေါ်ကျန်းမာရေးဌာန/ဌာနခွဲ

စဉ်	မြို့ပေါ်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲအမည်	တည်နေရာ
၁	မြို့မကျန်းမာရေးဌာန	ပန်းခြံလမ်း၊ရကအ(၄)
၂	ဒေသန္တရကျန်းမာရေးဌာန	ဘန့်ဘွေးကုန်းလမ်း၊ ရကအ(၆)
၃	မိခင်နှင့်ကလေးကျန်းမာရေးဌာန(၁)	ရကအ(၆)
၄	မိခင်နှင့်ကလေးကျန်းမာရေးဌာန(၂)	ဘန့်ဘွေးကုန်းလမ်း၊ ရကအ(၆)
၅	မိခင်နှင့်ကလေးကျန်းမာရေးဌာန(၃)	ဘန့်ဘွေးကုန်းလမ်း၊ ရကအ(၆)
၆	မိခင်နှင့်ကလေးကျန်းမာရေးဌာန(၄)	ရွှေဝါထွန်း၊ လမ်းရကအ(၁)
၇	တလိုင်းချောင်းကျောင်းကျန်းမာ ရေးဌာန(၁)	ပန်းခြံလမ်း၊ရကအ(၄)
၈	ကုသိနာရုံကျောင်းကျန်းမာရေး ဌာန(၂)	ဘန့်ဘွေးကုန်းလမ်း၊ ရကအ(၆)
၉	ကြက်ပေါင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	ကြက်ပေါင်ကျေးရွာ

(ဂ) ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန/ဌာနခွဲ

စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲအမည်	တည်နေရာ
၁၀	ဦးတိုကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဦးတိုကျေးရွာ
၁၁	ဆယ်ပင်လေးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဆယ်ပင်လေးကျေးရွာ
၁၂	လိန်ကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	လိန်ကုန်းကျေးရွာ
၁၃	တိုက်ကြီးကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	တိုက်ကြီးကုန်းကျေးရွာ
၁၄	လက်ပန်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	လက်ပန်ကျေးရွာ
၁၅	ကွက်ပြင်ကြီးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကွက်ပြင်ကြီးကျေးရွာ
၁၆	ဝွေးကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဝွေးကုန်းကျေးရွာ
၁၇	ရှမ်းကွင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	ရှမ်းကွင်းကျေးရွာ
၁၈	ရှောပြာကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ရှောပြာကျေးရွာ
၁၉	အနန်းကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	အနန်းကုန်းကျေးရွာ
၂၀	မင်းကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	မင်းကုန်းကျေးရွာ
၂၁	ကျောက်ချောင်းကြီးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကျောက်ချောင်းကြီးကျေးရွာ
၂၂	ကမ်းနီကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကမ်းနီကျေးရွာ
၂၃	မြင်းကကွင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	မြင်းကကွင်းကျေးရွာ
၂၄	ရွှေတွင်းတူးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ရွှေတွင်းတူးကျေးရွာ
၂၅	ရွာဟောင်းကြီးကျေးလက်ကျန်းမာရေး	ရွာဟောင်းကြီး

စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲအမည်	တည်နေရာ
	ဌာနခွဲ	ကျေးရွာ
၂၆	ဝက်ကြီးကွင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဝက်ကြီးကွင်း ကျေးရွာ
၂၇	ပန်းပင်ဆိပ်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ပန်းပင်ဆိပ် ကျေးရွာ
၂၈	ရေတွင်းချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနခွဲ	ရေတွင်းချောင်း ကျေးရွာ
၂၉	ဇရပ်ဆိပ်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဇရပ်ဆိပ်ကျေးရွာ
၃၀	ရွှေမြင်တင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	ရွှေမြင်တင် ကျေးရွာ
၃၁	ဝက်လာချောင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနခွဲ	ဝက်လာချောင် ကျေးရွာ
၃၂	ကြည်သာကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကြည်သာ ကျေးရွာ
၃၃	မရမ်းချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	မရမ်းချောင်း ကျေးရွာ
၃၄	ကိုးဆူကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကိုးဆူကျေးရွာ
၃၅	မြို့ချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	မြို့ချောင်း ကျေးရွာ
၃၆	ပေါက်ကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ပေါက်ကုန်း ကျေးရွာ
၃၇	ပျဉ်းကတိုးကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနခွဲ	ပျဉ်းကတိုးကုန်း ကျေးရွာ
၃၈	သလပ်ခွာကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	သလပ်ခွာ ကျေးရွာ



စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲအမည်	တည်နေရာ
၃၉	သာယာကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	သာယာကုန်း ကျေးရွာ
၄၀	မဒေါ့ကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	မဒေါ့ကုန်း ကျေးရွာ
၄၁	တွန်ပလွန်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	တွန်ပလွန် ကျေးရွာ
၄၂	လင်းဝင်းကြီးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	လင်းဝင်းကြီး ကျေးရွာ
၄၃	မိုးကုတ်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	မိုးကုတ်ကျေးရွာ
၄၄	ချောင်းသာကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	ရပ်ကွက်(၂)၊ ချောင်းသာမြို့
၄၅	ဆိပ်ကြီးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဆိပ်ကြီးကျေးရွာ
၄၆	ရွာသစ်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ရွာသစ်ကျေးရွာ
၄၇	ကံကြီးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကံကြီးကျေးရွာ
၄၈	မကျီးဇင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	မကျီးဇင်ကျေးရွာ
၄၉	ဘောမိကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဘောမိကျေးရွာ
၅၀	ကုလားချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကုလားချောင်း ကျေးရွာ
၅၁	သဘော့ကန်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	သဘော့ကန် ကျေးရွာ
၅၂	ကျွန်းချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကျွန်းချောင်း ကျေးရွာ
၅၃	သဲကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	သဲကုန်းကျေးရွာ
၅၄	ရွှေသောင်ယံကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	(၂)ရပ်ကွက်၊

စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲအမည်	တည်နေရာ
		ရွှေသောင်ယံမြို့
၅၅	ရှောက်ချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	ရပ်ကွက်(၄)၊ ငွေဆောင်မြို့
၅၆	သဇင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	သဇင်ကျေးရွာ
၅၇	ငွေဆောင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးခွဲ	ရပ်ကွက်(၃)၊ ငွေဆောင်မြို့
၅၈	ရွာသစ်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးခွဲ	ရွာသစ်ကျေးရွာ
၅၉	ဆင်မကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဆင်မကျေးရွာ
၆၀	ငွေဆောင်နယ်စပ်ဆေးပေးခန်း	(၃)ရပ်ကွက်၊ ငွေဆောင်မြို့
၆၁	ဝက်သေနယ်စပ်ဆေးပေးခန်း	ဝက်သေကျေးရွာ

(ဃ) ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	လူဦးရေ	ဆရာဝန်မှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း		သူနာပြုမှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း		လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူးမှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း	
			ဆရာဝန် ဦးရေ	ဆရာဝန်နှင့် လူဦးရေ အချိုး	သူနာပြု ဦးရေ	သူနာပြုနှင့် လူဦးရေ အချိုး	လ/ထ ကျန်းမာ ရေးမှူး ဦးရေ	လ/ထ ကျန်းမာ ရေးမှူးနှင့် လူဦးရေ အချိုး
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၂၇၈၃၄၂	၇	၁:၃၉၇၆၃	၁၀	၁:၂၇၈၃၄	၅	၁:၅၅၆၆၈
၂	ချောင်းသာမြို့	၂၃၃၅၆	၁	၁:၂၃၃၅၆	၂	၁:၁၁၆၇၈	-	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	၄၁၅၉၂	၂	၁:၂၀၇၉၆	၆	၁:၆၉၃၂	၁	၁:၄၁၅၉၂
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၂၁၀၇၉	၁	၁:၂၁၀၇၉	၄	၁:၅၂၆၉	၁	၁:၂၁၀၇၉
	မြို့နယ်ချုပ်	၃၆၄၃၆၉	၁၁	၁:၃၃၁၂၄	၂၂	၁:၁၆၅၆၂	၇	၁:၅၂၀၅၂

(င) ဒေသတွင်းအများဆုံးဖြစ်တတ်သောရောဂါများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ရောဂါအမျိုးအစား									
		သွေးတိုး		ဆီးချို		တီဘီ		ဝမ်းပျက်/ဝမ်းလျှော		ငှက်ဖျား	
		ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၁၆၀၃	-	၅၃၈	-	၈၃၃	-	၆၁၀	-	၃၁၉	၁၁
၂	ချောင်းသာမြို့	၁၁၂	-	၃၆	-	၃၆	-	၆၈	-	၂	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	၃၈၈	-	၄၁	-	၄၈	-	၆၃	-	၈	-
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၁၁၇	-	၇၅	-	၁၄	-	၃၂	-	၈	၃
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၂၂၀	-	၆၉၀	-	၉၃၁	-	၇၇၃	-	၃၃၇	၁၄

(စ) HIV/AIDS -ရောဂါ ဖြစ်ပွား/ သေဆုံးဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	၂၀၂၁-၂၀၂၂		၂၀၂၂-၂၀၂၃	
		ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ
၁	ပုသိမ်	၃	-	၆	-
၂	ချောင်းသာမြို့	၁	-	-	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	၁	-	-	-
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		၅	-	၆	-

(ဆ) ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အညွှန်းကိန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	မိခင် ဦးရေ	ကလေး ဦးရေ	လူ(၁၀၀၀)လျှင်			
				မွေးနှုန်း	မိခင်သေနှုန်း	မွေးကင်းစ ကလေးသေနှုန်း	ကိုယ်ဝန်ပျက်နှုန်း
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၃၅၃၇	၃၂၉၈	၁၁.၇	၂.၂	၈	၁၄
၂	ချောင်းသာမြို့	၃၉၉	၃၇၆	၁၆.၂	၂.၆	၁၆	၄၅
၃	ငွေဆောင်မြို့	၇၂၉	၆၈၁	၁၃.၉	၁.၄	၁.၄	၁၀
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၃၄၉	၃၀၂	၁၄.၁	၃.၁	၃.၁	၆၆
မြို့နယ်ချုပ်		၅၀၁၄	၄၆၅၇	၁၂.၅	၂.၂	၇.၃	၁၉

လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ

၄၃။ ပုသိမ်မြို့နယ်ရှိလူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များဆိုင်ရာအချက်အလက်များ မှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) INGO

စဉ်	INGO အမည်	ရုံး/ရုံးခွဲ တည်နေရာ	ဆောင်ရွက် သည့်လုပ်ငန်း
၁	ဝေါ ဗွီးရှင်း	၃/မဟာဗန္ဓုလလမ်း	ကျန်းမာရေး
၂	မာရီစတုတ်	ရှင်ပင်ဘုန်းပွင့်လမ်း	ကျန်းမာရေး
၃	ပြည်ကြီးခင်	၃၃/ဈေးရပ်တန်းလမ်း	ကျန်းမာရေး
၄	သူနာပြုအသင်း (Global)	၁၁၆/ဇေယျဝတီ(၂)လမ်း	ကျန်းမာရေး
၅	ရတနာ့မေတ္တာ	၁၇၁၄/တရုတ်ကုန်းလမ်း	လူမှုရေး
၆	P-S-I	၄၇/ဈေးရပ်တန်းလမ်း	ကျန်းမာရေး
၇	မျိုးဆက်ပွား ကျန်းမာရေး	၁၆/ဆေးရိုးတန်းလမ်း	ကျန်းမာရေး
၈	မသန်မစွမ်း	၂၁/ယိုးဒယားကုန်းလမ်း	ကျန်းမာရေး
၉	ပက်စ်မြန်မာ	ကန်လမ်း၊ရကအ(၂)	လူမှုရေး
၁၀	မေတ္တာဖွံ့ဖြိုးရေး	၄၆/၂၈ဆူလမ်း	လူမှုရေး

(ခ) NGO (ဦးရေ)

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အမျိုးသမီး ရေရာ	မိခင်/ကလေး အသင်း	စစ်မှုထမ်း ဟောင်း	ဩဂျန်	ငှက်အေး
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၂၆၄၇၃	၁၅၀၅၇	၁၀၃	၄၀	၁၂၉၇
၂	ချောင်းသာမြို့	၂၅	၂၅	၄၇	၃၂	၃၇
၃	ငွေဆောင်မြို့	၃၀၉၁	၁၀၉၃	၁၈	၇၉	၅၇၆
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၂၄	၂၀	-	၆	၂၄
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၉၆၁၃	၁၆၁၉၅	၁၆၈	၁၅၇	၁၉၃၄

(ဂ) အသင်းအဖွဲ့များ

စဉ်	အသင်းအဖွဲ့ အမည်	ရုံး/ရုံးခွဲ တည်နေရာ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
၁	အဖြူရောင် နာရေးကူညီမှု အသင်း	ငါးအောက်ချောင်း တိုးချဲ့(၂)လမ်း၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်	၆/ပုသိမ်/ ၀၁၁	နာရေးကူညီမှု/ ဘာသာ ရေး/ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်း များဆောင်ရွက်ရန်
၂	မြတ်သုခလူမှု ကူညီရေးအသင်း	မရမ်းကုန်း ကျေးရွာ၊ဆင်မ ကျေးရွာအုပ်စု	၆/ပုသိမ်/ ၀၁၃	ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူများ ကျန်းမာရေးကူညီစောင့် ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်။
၃	We Love Patheingyi လူထုအခြေပြုကူ ညီကယ်ဆယ်ရေး အသင်း	အမှတ်(၁၃)ရပ် ကွက်၊မုံရွာ ရေဦးလမ်း ပုသိမ်မြို့	၆/ပုသိမ်/ ၀၂၁	လူမှုကိစ္စမှန်သမျှကူညီ ဆောင်ရွက်ရန်။

စဉ်	အသင်းအဖွဲ့ အမည်	ရုံး/ရုံးခွဲ တည်နေရာ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
၄	မဇ္ဈိမအလင်း လူငယ်လူမှုကူညီ ရေးအသင်း	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၃၄) ပဒင်းတန်းလမ်း၊ ပုသိမ်မြို့	၆/ပုသိမ်/ ၀၂၂	ဘာသာရေး၊သာရေး၊ လူမှုရေး၊ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများတွင်ပါဝင် လှူဒါန်းကူညီရန်။
၅	ဧရာဝတီထောက်ပံ့ ကူညီရေးအသင်း (AYA AID Association)ပုသိမ်	အမှတ်(၁)ရပ် ကွက်၊ကမ်းနားလမ်း	၆/ပုသိမ်/ ၀၂၃	အများပြည်သူလှူဒါန်း သည့်ငွေများအားတိုင်း အတွင်းရှိလိုအပ်နေရာ များသို့ပြန်လည်ထောက် ပံ့ပေးရန်။
၆	ရွှေမစိုးရိမ်လူမှု ကူညီရေးအသင်း	ရကအ(၁၃)	၆/ပုသိမ်/ ၀၂၄	နာရေးလုပ်ငန်းများ ကူညီဆောင်ရွက်ရန်။
၇	ET ကျန်းမာရေး ဖောင်ဒေးရှင်း	ရကအ(၃)	၆/ပုသိမ်/ ၀၂၅	မျက်စိဝေဒနာခံစား ရသူများအား ကူညီစောင့်ရှောက်ရန်
၈	ဇီဝကကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု ပရဟိတအသင်း	ရွာသစ်ကုန်း၊ ဇင်ပြွန်းကုန်း အုပ်စု	၆/ပုသိမ်/ ၀၂၆	ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးရန်
၉	အဝါရောင် မျိုးဆက်သစ် လူငယ်ပရဟိတ အသင်း	လင်းဝင်းကြီး ကျေးရွာအုပ်စု ပိတောက်ချောင်း	၆/ပုသိမ်/ ၀၂၇	ကျေးရွာအုပ်စုရှိ လူမှုရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးကိစ္စများ ကူညီဆောင်ရွက်ရန်
၁၀	ငဝန်ချစ်သူများ အမှိုက်ကောက် အသင်း	အမှတ်(၁၄)ရပ်ကွက် ဥမ္မာဒန္တိလမ်း	၆/ပုသိမ်/ ၀၂၈	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရန်



**အားကစားနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ**

၄၄။ ပုသိမ်မြို့နယ်ရှိ အားကစားနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အားကစားကွင်း						ဖျော်ဖြေရေး		
		ဘောလုံး	ဘော်လီဘော	ဘတ်စကက်	တင်းနစ်	ဂေါက်	အခြား	ရုပ်ရှင်ရုံ	ပန်းခြံ	အခြား
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	-	-	-	-	-	၃	-	-	-
၂	ချောင်းသာမြို့	-	၂	-	-	-	-	-	-	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	၁	၁	-	၂	-	၂	-	-	-
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	<b>မြို့နယ်ချုပ်</b>	<b>၁</b>	<b>၃</b>	<b>-</b>	<b>၂</b>	<b>-</b>	<b>၅</b>	<b>-</b>	<b>-</b>	<b>-</b>

**အခန်း(၈)**

**ဘာသာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ**

**ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများနှင့် သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များ**

၄၅။ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်းရှိဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာအဆောက်အဦများနှင့်သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအား အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) သာသနိကအဆောက်အဦများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုရား	စေတီ	ပုထိုး	ဘုန်းကြီး ကျောင်း	သီလရှင် ကျောင်း	ဓမ္မာရုံ
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၂၂	၃၈၅	-	၃၆၃	၈၇	၂၉၅
၂	ချောင်းသာမြို့	၁	-	-	၃	-	၂
၃	ငွေဆောင်မြို့	၃	၃၃	-	၂၃	-	၅
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၂	၁၉	-	၁၁	-	၃
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၈	၄၃၇	-	၄၀၀	၈၇	၃၀၅

(ခ) ရဟန်းသံဃာနှင့်သီလရှင်များ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ရဟန်း	သာမဏေ	သီလရှင်
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၁၆၀၂	၉၀၇	၄၆၄
၂	ချောင်းသာမြို့	၈၁	၈	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	၆၄	၁၀	-
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	၂၄	၁	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၇၇၁	၉၂၆	၄၆၄

(ဂ) ထင်ရှားသည့်ဘုရား၊စေတီနှင့်ပုထိုးများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုရား၊ စေတီ၊ပုထိုး အမည်	တည်နေရာ	
၁	၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရွှေမုဋ္ဌောဘုရား	အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်
	၂		လေးကျွန်းရန်အောင်ဘုရား	အမှတ်(၁၂)ရပ်ကွက်
	၃	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရွှေစည်းခုံဘုရား	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုရား၊ စေတီ၊ပုထိုး အမည်	တည်နေရာ
၄	ပုသိမ်မြို့နယ်	စက်တော်ရာဘုရား	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်
၅	ပုသိမ်မြို့နယ်	တာဝတိံသာဘုရား	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်
၆	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရွှေဘုံသာဘုရား	အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်
၇	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရန်ကင်းတောင်ဘုရား	အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်
၈	ပုသိမ်မြို့နယ်	နိဂြောဓာဗျာဒိတ်ပေးဘုရား	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်
၉	ပုသိမ်မြို့နယ်	ပြည်လုံးချမ်းသာ	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်
၁၀	ပုသိမ်မြို့နယ်	ချမ်းသာကြီးစေတီ	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်
၁၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	တပ်ဦးကျောင်းစေတီ	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်
၁၂	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရွှေရောင်တော်ကျစေတီ	အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်
၁၃	ပုသိမ်မြို့နယ်	ပန်းကြိုစေတီ	အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်
၁၄	ပုသိမ်မြို့နယ်	ကုသိဏာရုံဘုရား	အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်
၁၅	ပုသိမ်မြို့နယ်	တဂေါင်းဘုရား	အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်
၁၆	ပုသိမ်မြို့နယ်	မဟာဗောဓိဘုရား	အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်
၁၇	ပုသိမ်မြို့နယ်	လေးမျက်နှာဘုရား	အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်
၁၈	ပုသိမ်မြို့နယ်	ထိုင်းဘုရား	အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်
၁၉	ပုသိမ်မြို့နယ်	အောင်ပန်းခစေတီ	အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်
၂၀	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရွှေဝက်လူးဘုရား	အမှတ်(၉)ရပ်ကွက်
၂၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	သရောင်းမဟာစေတီ	ဘုရားကြီးကုန်းရွာ
၂၂	ပုသိမ်မြို့နယ်	ပေါက်ကုန်းဘုရား	ပေါက်ကုန်းကျေးရွာ
၂၃	ပုသိမ်မြို့နယ်	ပျဉ်းကတိုးကုန်းစေတီ	ပျဉ်ကတိုးကုန်းရွာ
၂၄	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရှင်သုမနစေတီ	အမှတ်(၁၂)ရပ်ကွက်
၂၅	ပုသိမ်မြို့နယ်	ဒီပါရုံဘုရား	ရွှေတွင်းတူးရွာ
၂၆	ပုသိမ်မြို့နယ်	နီးဘုရား	ကမ်းနီရွာ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုရား၊ စေတီ၊ပုထိုး အမည်	တည်နေရာ
၂၇	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရွှေမြင်တင်စေတီ	ရွှေမြင်တင်ရွာ
၂၈	ချောင်းသာမြို့	နဂါးရုံဘုရား	အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်
၃၀	ငွေဆောင်မြို့	မြို့ဦးစေတီ	အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်
၄၁	ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-

(ဃ) ထင်ရှားသည့်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုန်းကြီးကျောင်း အမည်	ဆရာတော်ဘွဲ့ အမည်	တည်နေရာ
၁၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	လယ်တီပရိယတ္တိ စာသင်တိုက်	ဦးဝိဇယသာရ	ရပ်ကွက်(၂)
၂၂	ပုသိမ်မြို့နယ်	နဲကြိုး ကျောင်းတိုက်	ဦးဣန္ဒာစာရ	ရပ်ကွက်(၂)
၃၃	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရတနာအုဋ်ကျောင်း	ဦးသီလာနန္ဒ	ရပ်ကွက်(၆)
၄၄	ပုသိမ်မြို့နယ်	ဝေဠုပန်ကျောင်း	ဦးဝိစက္ခဏ	ရပ်ကွက်(၈)
၅၅	ပုသိမ်မြို့နယ်	သံဖြူကျောင်း	ဦးအာစာရသီရိ	ရပ်ကွက်(၈)
၆၆	ပုသိမ်မြို့နယ်	ကမ္ဘာအေးကျောင်း	ဦးအဂ္ဂစာရ	ရပ်ကွက်(၃)
၇၇	ပုသိမ်မြို့နယ်	မိဂဒါပုန်ကျောင်း	ဦးပညာသီရိ	ရပ်ကွက်(၃)
၈၈	ပုသိမ်မြို့နယ်	မြောင်းမြ ကျောင်းတိုက်	ဦးဝဏ္ဏိတာဘိဝံသ	ရပ်ကွက်(၃)

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုန်းကြီးကျောင်း အမည်	ဆရာတော်ဘွဲ့ အမည်	တည်နေရာ
၉	ပုသိမ်မြို့နယ်	တိုက်ကြီး ကျောင်းတိုက်	ဦးညာဏိန္ဒ	ရပ်ကွက်(၃)
၁၀	ပုသိမ်မြို့နယ်	မောင်းထောင် ကျောင်းတိုက်	ဦးပညာဓိက	ရပ်ကွက်(၂)
၁၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	ခါတော်မှီ ကျောင်းတိုက်	ဦးကုမာရ	ရပ်ကွက်(၂)
၁၂	ပုသိမ်မြို့နယ်	ဟံသာဝတီ ကျောင်းတိုက်	ဦးကေသဝ	ရပ်ကွက်(၂)
၁၃	ပုသိမ်မြို့နယ်	ညောင်ပင်သာ ကျောင်း	ဦးဝိဿုတ	ရပ်ကွက်(၃)
၁၄	ပုသိမ်မြို့နယ်	ပစ္စိမာရုံကျောင်း	ဦးခေမိန္ဒ	ရပ်ကွက်(၃)
၁၅	ပုသိမ်မြို့နယ်	ရေကြည်မင်္ဂလာ ကျောင်း	ဦးပညာဝံသ	ရပ်ကွက်(၅)
၁၆	ပုသိမ်မြို့နယ်	ဘုံကျော်ကျောင်း	ဦးဝိစာရ	ရပ်ကွက်(၈)
၁၇	ပုသိမ်မြို့နယ်	မရမ်းချိုကျောင်း	ဦးသောဘိတ	ရပ်ကွက်(၅)
၁၈	ပုသိမ်မြို့နယ်	ကုန်းသာကျောင်း	ဦးဝိလာသ	ရပ်ကွက်(၆)
၁၉	ပုသိမ်မြို့နယ်	မင်္ဂလာအောင်မြေ	ဦးနန္ဒိယ	ရပ်ကွက်(၇)
၂၀	ပုသိမ်မြို့နယ်	အောင်မြေဘုံသာ ကျောင်း	ဦးသုဇာတ	ရပ်ကွက်(၈)
၂၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	မဟာရံသီကျောင်း	ဦးကဝိန္ဒ	ရပ်ကွက်(၈)

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုန်းကြီးကျောင်း အမည်	ဆရာတော်ဘွဲ့ အမည်	တည်နေရာ
၂၂	ပုသိမ်မြို့နယ်	လေးမျက်နှာ ကျောင်း	ဦးကောဝိဒ	ရပ်ကွက်(၈)
၂၃	ပုသိမ်မြို့နယ်	မဏိရံသီကျောင်း	ဦးရာဇိန္ဒ	ရပ်ကွက်(၁)
၂၄	ချောင်းသာမြို့	ရွာမကျောင်း	ဦးပညာဝိဿ	ရပ်ကွက်(၁)
၂၅		ရွာသစ်ကျောင်း	ဦးဝိသုရ	ရပ်ကွက်(၂)
၃၀	ငွေဆောင်မြို့	မဟာပုညရာမ	ဦးစက္ကန္တ	ငွေဆောင်
၃၁		သဓမ္မရံသီကျောင်း	ဦးစန္ဒိမာ	ကျောက်ကြီး
၃၂		သာသနာ့ရံသီကျောင်း	ဦးကေလာသ	မရမ်းကုန်း
၃၃		ဓမ္မမဇ္ဈကျောင်း	ဦးအဂ္ဂဓမ္မ	ဇီးမှော်ရွာ
၃၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	ဇေယျသုခကျောင်း	ဦးရဋ္ဌာသာရ	ရပ်ကွက်(၃)

အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများ

၄၆။ ပုသိမ်မြို့နယ်ရှိ အခြား ဘာသာရေးအဆောက်အဦများနှင့်ဆိုင်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ခရစ်ယာန်		အစ္စလာမ်		ဟိန္ဒူ		တရုတ်	
		မြို့	ကျေးလက်	မြို့	ကျေးလက်	မြို့	ကျေးလက်	မြို့	ကျေးလက်
၁	ပုသိမ်မြို့နယ်	၁၆	၆၈	၁၆	၁	၂၀	၁	၁၄	-
၂	ချောင်းသာမြို့	-	-	-	-	-	-	-	-
၃	ငွေဆောင်မြို့	-	-	-	-	-	-	-	-
၄	ရွှေသောင်ယံမြို့	-	-	-	-	-	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၆	၆၈	၁၆	၁	၂၀	၁	၁၄	-

သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသော အဆောက်အဦနှင့်နေရာများ

၄၇။ ပုသိမ်မြို့နယ်တွင်ရှိသော သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသော အဆောက်အဦ နှင့် နေရာများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	သမိုင်းဝင်အဆောက်အဦ	တည်နေရာ	ယဉ်ကျေးမှု ဇုန်အမည်	တည်နေရာ
၁	ပုသိမ်	သာသနာ့ဗိမာန်	မဟာဗန္ဓုလလမ်း (၃)ရပ်ကွက်	-	
၂	။	မြို့တော်ခန်းမ	ကမ်းနားလမ်း	-	
၃	။	ဧရာဝတီစာကြည့်တိုက်	ကမ်းနားလမ်း	-	
၄	။	နာရီစင်	မဟာဗန္ဓုလလမ်း (၄)ရပ်ကွက်	-	
၂	ချောင်းသာ	-	-	-	
၃	ငွေဆောင်	-	-	-	

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	သမိုင်းဝင်အဆောက်အဦ	တည်နေရာ	ယဉ်ကျေးမှု ဇုန်အမည်	တည် နေရာ
၄	၁ ရွှေသောင်ယံ	-	-	-	
	မြို့နယ်ချုပ်	၄	-	-	

အခန်း( ၉ )

ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေ

၄၈။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ကျေးလက်လမ်းဦးစီးဌာနမှဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ

(၁) မြို့- ကျေးလက်၊ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းများ

စဉ်	လမ်းအရေအတွက်	အရှည် (မိုင်၊ ဖာလုံ)	အမျိုးအစား			
			ကွန်ကရစ်		အမာခံ ကျောက်လမ်း	
			အရေ အတွက်	မိုင်/ ဖာလုံ	အရေ အတွက်	မိုင်/ ဖာလုံ
၁	ဒီပါရုံ-မြင်းကကွင်း - တောင်တန်းကုန်း	၀/၃.၂၆မိုင်	၁	၀/၃.၂၆	-	-
၂	ကျူတော-ဝက်သေလမ်း	၁/၀ မိုင်			၁	၁/၀မိုင်

မြို့-ကျေးလက်၊ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းများ(အဆက်)



စဉ်	လမ်းအရေအတွက်	အရှည် (မိုင်၊ ဖာလုံ)	အမျိုးအစား			
			ကွန်ကရစ်		ကတ္တရာ	
			အရေ အတွက်	မိုင်/ ဖာလုံ	အရေ အတွက်	မိုင်/ ဖာလုံ
၃	ပုသိမ်-မော်တင်လမ်းမှ ငကွကျေးရွာအုပ်စုသို့ဆက် သွယ်သောလမ်း	၁/၀မိုင်		၁မိုင်	၁	၁/၀မိုင်
၄	မကြီးကုန်း-ကြက်ပေါင်- ပုသိမ်လမ်း	၀/၄မိုင်	၁	၀/၄မိုင်		
၅	ကိုးဆူ-တိုက်စွန်းလမ်း	၁/၀မိုင်			၁	၁/၀မိုင်
မြို့နယ်ချုပ်		၂.၇၂၆	၂	၀/၇၂၆	၂	၂/၀

(၂) တံတားများ

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုး အစား	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ		ကုန်ကျမှုငွေ ကျပ်(သိန်း)
				အသစ်	ပြင်ထိန်း	
၁	ငွေဆောင်မြို့ လေးမျက်နှာ- လွှစင်ကုန်း	၉၀	ကွန်ကရစ်	အသစ်	-	၉၇၁.၂၂
၂	ဒီပါရုံ-မြင်းကကွင်း- တောင်တန်းကုန်း- Box Culvert	၅	Box Culvert	အသစ်	-	၇၂.၈

(၃) လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးလုပ်ငန်း

မရှိပါ။

(၄) မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်း

အစီရင်ခံကာလအတွင်းဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိပါ။

(၅) ကျေးလက်အိမ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း

မရှိပါ။

(၆) ကျေးလက်အိမ်သာလုပ်ငန်း

မရှိပါ။

(ခ) အစိုးရနှင့်ပြည်သူ့ဆောင်ရွက်သည့်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများ

မရှိပါ။

မြို့ပြစီမံကိန်း ( Town Plan ) နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံးချမှုဆိုင်ရာလျာထားချက်

၄၉။ မြို့ပြစီမံကိန်း (Town Plan) နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံးချမှုဆိုင်ရာလျာထားချက်မှာ မရှိပါကြောင်း တင်ပြအပ်ပါသည်။

အခန်း(၁၀)

အထွေထွေ

အခြားတင်ပြလိုသောအချက်များ

၅၀။ မရှိပါ။

နိဂုံး

၅၁။ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များကို ဌာနဆိုင်ရာများမှ ပေးပို့သောအချက်အလက်များ၊ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက် စာစောင်များ၊ မှတ်တမ်းများအပေါ်တွင် အခြေခံလျက် အကျဉ်းချုံးပြုစုထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များအား မှတ်တမ်းတင်စုစည်းတင်ပြခြင်းအားဖြင့် ပုသိမ်မြို့နယ်တစ်ခုလုံး၏ အချက်အလက်နှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အခြေအနေများကိုလေ့လာသိရှိနိုင်ပြီး မိမိတို့၏လုပ်ငန်းများကို အထောက်အကူပြုမည် ဖြစ်ပါကြောင်း တင်ပြအပ်ပါသည်။

မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

ပုသိမ်မြို့နယ်

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ်လ(၃၁)ရက်

# ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်ခရိုင်၊ ပုသိမ်မြို့နယ်၏ မြို့ကွက်ပြမြေပုံ



## ညွှန်ပြချက်

- ရပ်ကွက်နယ်နိမိတ် ---
- ကားလမ်း —
- မြစ်ချောင်း ~
- တံတား
- ရထားလမ်း
- ကျေ/အုပ် ■
- ဘုရားစေတီ ▲
- ဆေးရုံ +
- စာသင်ကျောင်း E
- ရဲစခန်း ★

### ပုသိမ်မြို့နယ်၊ ကျေးရွာအုပ်စုအညွှန်းပြမြေပုံ

